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П Р О Т О К О Л  № 44 

от четиридесет и четвъртото заседание на Великотърновския общински 

съвет, проведено на 25.08.2022 г. от 9.00 часа в Голяма зала на Община Велико 

Търново. Присъстват 35 общински съветници. Отсъстват Калина Широкова и Сунай 

Мунков.  Присъстват Тошо Кръстев – км. наместник с. Арбанаси, Йорданка Колева – 

кмет с. Ресен, Янко Първанов – км. наместник с. Вонеща вода, Кирил Ангелски – 

кмет с. Шемшево, Христо Медникаров – км. наместник с. Габровци. 

 

Заседанието беше открито от председателя на Великотърновския общински 

съвет – г-н Венцислав Спирдонов, който съобщи, че е налице необходимият кворум, 

за да започне своята работа.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 40 точки. 

 

1. Питане от Михаил Михалев – общински съветник, Вх. № 2325/01.08.2022 г. 

2. Питане от Михаил Михалев – общински съветник, Вх. № 2329/04.08.2022 г. 

3. Питане от Якоб ван Бейлен – общински съветник, Вх. № 2332/10.08.2022 г. 

4. Питане от Якоб ван Бейлен – общински съветник, Вх. № 2333/10.08.2022 г. 

5. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 2370/16.08.2022 г. 

6. Питане от група „Демократична България – Обединение“, Вх. № 2371/16.08.2022 г. 

7. Питане от Красин Каракоцев – общински съветник, Вх. № 2372/16.08.2022 г. 

8. Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново към 

30.06.2022 г., Вх. № 2341/12.08.2022 г. 

9. Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.07.2022 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 2361/12.08.2022 г. 

10. Определяне размера на трудовите възнаграждения на кметовете на кметства и 

разпределение на числеността и разходите за работни заплати за делегираните от 

държавата дейности, местни дейности и дофинансираните дейности за 2022 г., Вх. № 

2340/12.08.2022 г. 

11. Компенсиране на част от транспортните разходи на лица, навършили възрастта по чл. 

68, ал. 1-ал.3 от КСО, притежаващи абонаментни карти за пътуване по основните 

градски линии в гр. Велико Търново, Вх. № 2362/12.08.2022 г. 

12. Информация за състоянието на инфраструктурата около училища и детски градини на 

територията на Община Велико Търново, Вх. № 2338/12.08.2022 г. 

13. Провеждане на конкурс за избор на управител на „СБАЛПФЗ Д-р Трейман“ ЕООД, Вх. 

№ 2364/15.08.2022 г. 

14. Провеждане на конкурс за избор на управител на „МЦРСМ – I – Велико Търново“ 

ЕООД, Вх. № 2365/15.08.2022 г. 

15. Провеждане на конкурс за избор на управител на „ЦПЗ – Велико Търново“ ЕООД, Вх. 

№ 2366/15.08.2022 г. 

16. Сключване на договор  за поправка на Договор от 19.03.2019 г. и допълнително 

споразумение към същия, с. Никюп, Вх. № 2373/17.08.2022 г. 
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17. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Русаля, Вх. № 

2343/12.08.2022 г. 

18. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец, Вх. № 

2344/12.08.2022 г. 

19. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец, Вх. № 

2359/12.08.2022 г. 

20. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пчелище, Вх. № 

2346/12.08.2022 г. 

21. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Габровци, Вх. № 

2349/12.08.2022 г. 

22. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Ресен, Вх. № 

2352/12.08.2022 г. 

23. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2354/12.08.2022 г. 

24. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 

2356/12.08.2022 г. 

25. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 

2357/12.08.2022 г. 

26. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Шемшево, Вх. № 2358/12.08.2022 г. 

27. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Вонеща вода, Вх. № 2355/12.08.2022 

г. 

28. Учредяване на безвъзмездно право на строеж по реда на ЗФВС, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2351/12.08.2022 г. 

29. Учредяване право на управление в полза на Община Велико Търново върху недвижим 

имот публична държавна собственост, Вх. № 2347/12.08.2022 г. 

30. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Вонеща вода, Вх. 

№ 2360/12.08.2022 г. 

31. Отдаване под наем на части от имоти публична общинска собственост, гр. Велико 

Търново, Вх. № 2348/12.08.2022 г. 

32. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 

Търново, Вх. № 2350/12.08.2022 г. 

33. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2342/12.08.2022 г. 

34. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /СУ 

„Владимир Комаров“/, Вх. № 2345/12.08.2022 г. 

35. Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2353/12.08.2022 г. 

36. Одобряване на изменение на Общ устройствен план на Община Велико Търново, Вх. 

№ 2339/12.08.2022 г. 

37. Одобряване на проект за ПУП, с. Арбанаси, Вх. № 2308/21.07.2022 г. 

38. Обществен транспорт в Община Велико Търново, Вх. № 2334/10.08.2022 г. 

39. Декларация против спиране изграждането на АМ РУСЕ – ВЕЛИКО ТЪРНОВО, Вх. № 

2335/10.08.2022 г. 

40. Декларация по казуса „Кроношпан“, Вх. № 2336/10.08.2022 г. 



Протокол № 44 от заседание на Вeликотърновски общински съвет – 25.08.2022 г. 
 

3 
 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поради отсъствие на кмета, предлагам 

питанията да се отложат за следващо заседание.  

Има три предложения от ПК за отлагане на точки от дневния ред: 

- ПК по УТТП предлага отлагане на точка 23, предложение с Вх. № 2354 от 

12.08.2022 г., до изготвяне на нова оценка; 

- ПК по УТТП предлага отлагане на точка 31, предложение с Вх. № 2348 от 

12.08.2022 г., с препоръката: "ОДПГ" ЕООД да представи калкулация за изграждане 

на електрозарядна станция, в срок до 2 месеца; 

- ПК по УТТП, ПК по ЗГОС, ПК по СТДМ, ПК по БФ и ПК по ИВ  предлагат 

отлагане на т. 38, предложение с Вх. № 2334 от 10.08.2022 г., до получаване на 

становище от Общинската администрация, като ПК по БФ и ПК по ИВ изискват 

становището с финансов и друг анализ в срок до два месеца, и при обсъждане на 

предложението в техническата комисия да бъде поканен вносителят Якоб ван Бейлен. 

Давам думата за изказвания по дневния ред. 

Г-н ЯКОБ ВАН БЕЙЛЕН: Приемам предложението за отлагане на точка 

38 от дневния ред и вече имам покана от Комисията по транспорт за утре сутринта в 

10 часа. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: От името на групата правим предложение за 

включване на нова точка относно „Предложение за провеждане на местен референдум 

относно „Влиянието върху общественото здраве и околната среда в община В. Търново 

от дейността на „Кроношпан България“. 

И, ако ми позволите, съвсем накратко мотивите защо да я има тази точка.  

Мотиви към предложението:  

Мнението на жителите на община Велико Търново не беше поискано, 

когато „Кроношпан“ откри дейността си на територията  на града. Не бяха попитани и 

когато същото разширяваше поетапно своята производствена дейност. Вместо това 

бяха поставени пред свършен факт и днес резултатът е едно огромно за мащабите на 

града предприятие, което в годините многократно увеличи капацитета на дейността 

си.  

Производството на „Кроношпан“ неминуемо влияе както на общественото 

здраве, така и на околната среда. От години нашите съграждани се чувстват 

застрашени от наложеното му присъствие. Не спират да задават въпроси към 

институции и обществени личности. С тази проблематична тема в годините бяха 

ангажирани народни представители, членове на Европейския парламент, провеждани 

бяха протести, подавани бяха многобройни сигнали до РИОСВ,  а  резултатът е 

известен на всички.  

Ние подкрепяме всички инвестиции в полза на развитието на Велико 

Търново и неговите жители. Разбираме, че в Кроношпан работят не малък брой 

служители, а техните семейства зависят от това, но интересът на цялата община трябва 

да бъде водещ за нас. Въпрос, който засяга цялото население, трябва да бъде решен с 

формите на пряката демокрация, а не с тези на представителната. Именно заради това 

сме длъжни да предприемем всички законови мерки в защита живота и здравето на 

гражданите на Велико Търново. И всъщност, искаме ли наистина да решим проблема, 

макар и закъснели? Ако „да“, имаме ли смелостта да използваме най-силния 
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инструмент за гражданско участие?! Щом декларираме, че имаме решителност, тогава 

да приложим Закона за пряко участие на гражданите в държавната власт и местното 

самоуправление, както и Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 21, ал. 1, т. 20, които закони ни дават право на провеждане на 

местен референдум. Това е единственият начин да разберем волята на съгражданите 

ни. И само резултатът от допитването ще легитимира всяко едно последващо действие 

в посока разрешаване на този дългогодишен проблем.  

Организирането на един местен референдум би ангажирало всички 

великотърновци към този ключов въпрос. Това би катализирало цялата обществена 

енергия, която сега е разпиляна в частични усилия на отделни заинтересовани групи. 

Нека не се страхуваме да се допитаме до нашите съграждани по важните теми. Те имат 

право да изразят позицията си, особено когато става дума за тяхното здраве и живот. 

Приобщаването им като творци на решението крие огромен човешки заряд. Можем да 

го запалим! 

Въз основа на гореизложеното Ви предлагаме Общинският съвет да вземе 

следното решение: 

Великотърновският общински съвет РЕШИ: 

1. На  основание Закона за прякото участие на гражданите в държавната 

власт и местното самоуправление, Раздел III., чл. 27 и Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 21, ал. 1, т. 20 Великотърновският 

общински съвет приема предложение за произвеждане на местен референдум във 

връзка с влиянието върху общественото здраве и околната среда в община Велико 

Търново от дейността на „Кроношпан България“.  

2. Избира експертна група, която да изработи въпросите към референдума 

в състав: По един представител, излъчен от всяка група общински съветници; един 

представител на Общинската администрация в община Велико Търново; един юрист; 

един представител на РИОСВ; представител на неправителствения сектор в сферата на 

екологията и общественото здраве. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Идеята е добра, но искам да разсъждаваме какво 

правим. Такъв референдум е имало опит да бъде организиран в Бургас, пак свързан с 

дейността на „Кроношпан“. Аз  нормативно не съм запознат как може да бъде 

предизвикан местен референдум. Доколкото сега успях да видя набързо, това означава 

да има подписка от 1/10 от населението на общината. Ако аз греша, моля да ме 

коригирате, затова моля за нормативно разяснение, как можем ние да предизвикаме 

референдум. Не се противопоставям на идеята, молбата ми е да кажете как става това! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Аз ще прочета:  

Местен референдум се произвежда по предложение на: 

1. поне 1/5 от общинските съветници, но не по-малко от трима общински 

съветници; 

2. кмета на общината, съответно – кмета на кметство; 

3. инициативен комитет с подписите на не по-малко от 1/20 от гражданите 

с избирателни права, които имат постоянен адрес на съответната територия. 

Ал. 2 Общинският съвет приема решение за произвеждане на местен 

референдум, когато това е поискано от инициативен комитет с подписка. 
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Ал. 3 Ако в срок до един месец след обявяване на решение на общинския 

съвет... 

т.е., в случая важи чл. 27, ал. 1, т. 1 – „поне 1/5 от общинските съветници“.  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Да, г-н Председател, коректно цитирахте 

единия закон, който ни дава това основание. Там видяхте, че има три възможности, 

където всъщност е описано и кои въпроси не са в компетентността на местния 

референдум. Това са само  три теми, които касаят данъчната система на общината, 

населеното място, правилника за дейността и организацията на общинския съвет – в 

случая Великотърновския; и третото касае бюджета. Всички останали въпроси са от 

компетентността поне така, както аз съм информирана от закона.  

Наистина, три са възможностите за свикване според закона за прякото 

участие на гражданите. Там има: 1/5 или кмет, или инициативен комитет, както 

казахте. ЗМСМА, чл. 21, т. 20, която казва, че при специалните компетентности на 

Общинския съвет влиза вземане на решение за произвеждане на местен референдум. 

Т.е., ние имаме две възможности /тъй като аз съм се подготвила и по едната, и по 

другата/, ние имаме достатъчно внесени подписи, за да можем да си позволим по точка 

1 от Закона за прякото участие на гражданите, но смятам, че темата е прекалено голяма 

и тя е важна; неслучайно ви прочетох това в мотивите, които ние, като вносители, 

изложихме пред вас и не смятам, че това би трябвало да се присвоява като тема от 

която и да е група. Без значение кой е вносителят, моята идея, искрената ми идея и 

желание; вярвам и на колегите, които са вносители заедно с мен, е да бъде приобщен 

целият Общински съвет, така че ние по ЗМСМ можем да вземем решение с мнозинство 

за произвеждане на този местен референдум. В случай че това не стане, ние имаме и 

необходимите подписи за това. Но отново казвам: ние не искаме да присвояваме тази 

инициатива, която касае цялата община В. Търново. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: За мен това решение не е 

законосъобразно, поради ал. 6: „В предложението за местен референдум се включват 

един или няколко въпроса, на които гласоподавателите отговарят с „да“ или „не“. 

Въпросът се написва на общоупотребим български език, кратко, точно, ясно“.  

В предложеното решение няма такива въпроси, т.е., Вие предлагате да има 

една група, която да формулира въпросите, но това означава, че първа точка не е във 

връзка с втора точка. В момента трябваше решението да е да се създаде група, която 

да формулира въпросите за референдума.  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Аз точно това предлагам в точка 2 от 

решението.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Точка 2 влиза в противоречие с точка 

1. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА:  В какъв аспект влиза в противоречие? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ние решаваме, че ще има референдум 

в точка първа; как го решаваме, като не знаем какви са въпросите?  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Аз ви казвам темата на референдума, защото 

не е от компетентността на един човек и една група съветници да измисли въпроси, 

които след това могат да бъдат обявени, че са противоконституционни и да паднат в 

съда. Знаете, че това е една изключително сложна процедура и именно защото 
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подхождаме със сериозността на темата, в момента не ви давам възможни въпроси, 

които да бъдат включени в референдума. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Моето предложение е да отпадне точка 

1 и да остане само точка 2. Нямаме въпрос, трябва да има само точка 2 - избор на 

комисия, тя формулира въпросите и тогава решаваме да има референдум по логиката 

на закона. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Уважаеми, г-н Председател, за да има  точка 2, 

т.е., за създаване на група, трябва да има и точка 1. Ние за какво да гласуваме група, 

след като не сме гласували предложението за референдума? 

Въпросите ще бъдат формулирани - казва се в точка 2. За да има въпроси, 

трябва да има решение за референдум. 

Г-жа ЕЛЕНА ЧАМУРКОВА: Преди да възникне този спор просто 

декларирам от името на нашата група „Демократична България“, че ще подкрепим 

това искане, без да влизаме в популизъм. Вероятно ще стане тема по време на 

декларацията, там вече можем да говорим за популизъм. Призовавам ви, нека да се 

обединим всички, да не формализираме и разбира се, да бъдем пунктуални и 

законосъобразни; да излезем оттук с решение и повече да не експлоатираме темата! 

Нашата група подкрепяме. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Г-н Председател, правилно ли Ви разбрах, 

Вие предлагате да отпадне точка 1, където пише, че ние предлагаме референдум и 

темата на референдума. И ако остане само точка 2, там никъде я няма темата. 

Приемате ли да се добави към точка 2 част от първа точка?   

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Точно така, да има някаква логика и да 

спазим закона.  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Да се избере експертна група, която да 

изработи въпросите на референдума във връзка с темата „Влиянието върху 

общественото здраве…“ и също така – състав на групата. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: В самия закон пише, че веднага се дава 

на съответната комисия и в рамките на един месец трябва да бъде взето решение, така 

че това е според мен по-логичното. Ние не можем да гласуваме в момента референдум, 

който не знаем за какво ще е.  

Експертната група ще формулира въпросите и на следващото заседание ще 

гласуваме предложение за провеждане на референдум със следните въпроси… 

Г-н ДИМИТЪР ЧОЛАКОВ: Уважаеми г-н Председател, обръщам се към 

Вас: моля, припомнете ми за националния референдум /последния, който имахме в 

България/ първо се взе решението /може да греша, припомнете ми, но мисля, че беше 

така/,след което се изработи въпросът. Отне два или повече месеца по мои спомени. 

Аз не разбирам аргументите, с които ние не искаме да приемем, че ще има референдум 

и тълкуваме закона по начин, по който да не приемаме, че ще има референдум, а да 

уточним първо въпроса за референдума. За мен логиката е да се постави на гласуване 

предложението за местен референдум по съответната тема. Въпросът трябва да бъде 

изработен след това и ние от Групата на БСП предлагаме това да бъде една 

надпартийна тема, която касае цялото гражданско общество на В. Търново. Тук не 

искаме да се делим на: „това е нашата тема, онова е вашата декларация, другото е нещо 
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друго“. Много ми се иска като общински съветник във Великотърновския общински 

съвет да видя целия Общински съвет да бъде обединен около една тема и накрая да 

излезем с единодушно виждане по този въпрос. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Искам само да кажа, че досега 

референдум без въпроси не е имало. Това беше национален референдум, националният 

референдум на Слави Трифонов излезе с 8-9 въпроса.  

Аз не мога да разбера какво обсъждаме в момента, в закона изрично го 

пише.  

Ако искате, ще го поставя на гласуване. Това предполага, че ние вече 

слагаме грешно тръгваме, което предполага, че после „Кроношпан“ ще реагира. Дори 

да се приеме, заради популистки идеи, ще падне. И какво ще обясняваме на гражданите 

тогава? 

Г-н ЕВГЕНИ КОЕВ: Аз мисля, че изместваме фокуса на предложението, 

което беше дадено. Доколкото разбрах, ясно и отчетливо, беше дадено предложение 

да има допълнителна точка в дневния ред. Ние започнахме да обсъждаме по същество 

точката. Или някой грешно е предлагал, или нещо не е разбрано. Така че в момента 

трябва да вземем решение дали да има такава точка в дневния ред, която предлагам да 

бъде вписана като последно предложение на последно място и като му дойде времето, 

да я обсъждаме по същество, а не сега преди да сме започнали работата си по същество, 

да се впускаме в нещо, което в момента се предлага да бъде включено като дневен ред 

на заседанието.  

Така че, подкрепяме и предлагам точката да бъде включена в дневния ред. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Аз следвам логиката на г-н Коев, затова предлагам 

точката да остане като последна в дневния ред,  да излъчим една работна група с 

представители от групите общински съветници, които да предложат  конкретен проект 

за решение по тази точка, която да включи тази редакция, която коментирахме с г-жа 

Дончева и да го приемем на това заседание.  

Г-н Спирдонов е прав, няма как да приемем референдум, на който не е ясно 

какво ще обсъждаме на този референдум. Затова логично е да приемем група, тя да 

обсъди както процедурата, така и въпросите, които ще бъдат поставени в референдума 

и съответно тогава Общинският съвет да вземе конкретно решение по конкретно 

предложение, а не да вземем решение, че провеждаме референдум.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако не желаем популизъм и желаем да 

сме обединени около една тема, няма да се запъваме като магаре на мост и да кажем: 

„няма значение законът“. Ако искаме да решим проблема, да се случват нещата и да 

действаме в една насока, трябва да седнем,  да ги обсъдим и да ги правим по закон, а 

не предизборно сега да пишат вестниците, че БСП е предложила. И каква е ползата за 

гражданите от цялата работа? Ползата за гражданите е да се съберем, да направим 

комисия, на следващото заседание да се вземе решение за референдум и тогава да се 

обединим всички, а не ние всички тук да се обединим, ама нашето да е, защото е на 

БСП. Това е несериозно.  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Ние се съгласихме. Това е излишно в 

момента.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Аз отговарям на г-н Чолаков.  
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Други изказвания не са заявени. 

Подлагам на гласуване предложенията по дневния ред. 

Поради отсъствие на кмета, предлагам питанията да се отложат за 

следващото заседание. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Арабаджиев: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Пламен Петров: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Светослав Дермански: За 

25. Стефан Антонов: За 

26. Стоян Витанов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване отлагането на 

точка 23 – предложение с Вх. № 2354 от 12.08.2022 г. до изготвяне на нова оценка. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

  

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Георги Марков: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Гюнай Далоолу: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Хаджийски: Въздържал се 
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9. Димитър Чолаков: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: Въздържал се 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: Въздържал се 

14. Йорданка Стефанова: Въздържал се 

15. Красин Каракоцев: За 

16. Мавроди Калейнски: За 

17. Мариян Арабаджиев: Против 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Михаил Михалев: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Пламен Петров: За 

23. Росен Иванов: Против 

24. Светослав Дермански: За 

25. Стефан Антонов: За 

26. Стоян Витанов: За 

27. Тихомир Нанев: Въздържал се 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

30. Якоб ван Бейлен: За 

Резултат от гласуването: 23 „за“, 2 „против“, 5 „въздържал се“. 

Предложението беше подложено на прегласуване: 

1. Валентин Точков: Въздържал се 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Георги Недев: Въздържал се 

4. Гюнай Далоолу: За 

5. Даниела Андреева-Тодорова: За 

6. Деян Хаджийски: Въздържал се 

7. Димитър Чолаков: За 

8. Драгомир Йосифов: За 

9. Евгени Коев: Въздържал се 

10. Елена Чамуркова: За 

11. Жельо Желев: Въздържал се 

12. Йорданка Стефанова: Въздържал се 

13. Красин Каракоцев: За 

14. Мавроди Калейнски: За 

15. Мариян Арабаджиев: Против 

16. Михаил Михалев: За 

17. Николен Стойнов: За 

18. Петко Тюфекчиев: За 

19. Пламен Петров: За 

20. Росен Иванов: Против 

21. Светослав Дермански: За 

22. Стефан Антонов: З 

23. Стоян Витанов: За 

24. Тихомир Нанев: Въздържал се 

25. Христо Стоев: Въздържал се 

26. Юлия Тонкова: За 
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27. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 17 „за“, 2 „против“, 8 „въздържал се“. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване отлагането на 

точка 31 – предложение с  Вх. № 2348 от 12.08.2022 г. с препоръката "ОДПГ" ЕООД 

да представи калкулация за изграждане на електрозарядна станция, в срок до 2 месеца. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Георги Марков: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Гюнай Далоолу: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Димитър Чолаков: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: Въздържал се 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Арабаджиев: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Светослав Дермански: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Стоян Витанов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

31. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма, 1 „въздържал се“. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване отлагането на 

точка 38 – предложение с  Вх. № 2334 от 10.08.2022 г. до получаване на становище от 

общинска администрация, като ПК по БФ и ПК по ИВ изискват становището с 

финансов и друг анализ в срок до 2 месеца, и при обсъждане на предложението в 

техническата комисия да бъде поканен вносителят Якоб ван Бейлен. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
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Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Светослав Дермански: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Стоян Витанов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

31. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване включване на нова точка в 

дневния ред: „Избиране на експертна група, която да изработи въпросите за местен 

референдум относно "Влиянието върху общественото здраве и околната среда в 

община Велико Търново от дейността на "Кроношпан България". 

 Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Димитър Чолаков: За 

8. Драгомир Йосифов: За 

9. Жельо Желев: За 

10. Йорданка Стефанова: За 

11. Мариян Арабаджиев: За 
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12. Петко Тюфекчиев: За 

13. Пламен Петров: За 

14. Росен Иванов: За 

15. Стоян Витанов: За 

16. Тихомир Нанев: За 

17. Христо Стоев: За 

18. Юлия Тонкова: За 

19. Якоб ван Бейлен: За 

Резултат от гласуването: 19 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

Предложението беше поставено на прегласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Димитър Чолаков: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Красин Каракоцев: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Мариян Арабаджиев: За 

17. Михаил Михалев: За 

18. Николен Стойнов: За 

19. Петко Тюфекчиев: За 

20. Пламен Петров: За 

21. Росен Иванов: За 

22. Светослав Дермански: За 

23. Стефан Антонов: За 

24. Стоян Витанов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Христо Стоев: За 

27. Юлия Тонкова: За 

28. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 28 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване дневния ред с 

така направените промени. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

1. Валентин Точков: За  

2. Валерия-Тереза Дончева: За  

3. Венцислав Спирдонов: За  

4. Георги Марков: За 



Протокол № 44 от заседание на Вeликотърновски общински съвет – 25.08.2022 г. 
 

13 
 

5. Георги Недев: За  

6. Гергана Евтимова: За  

7. Даниела Андреева-Тодорова: За  

8. Деян Хаджийски: За  

9. Димитър Чолаков: За  

10. Драгомир Йосифов: За  

11. Евгени Коев: За  

12. Елена Чамуркова: За  

13. Жельо Желев: За  

14. Иван Александров: За  

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Красин Каракоцев: За  

17. Мавроди Калейнски: За  

18. Мариян Арабаджиев: За  

19. Мирослав Трифонов: За  

20. Михаил Михалев: За  

21. Николен Стойнов: За  

22. Петко Тюфекчиев: За  

23. Пламен Петров: За  

24. Росен Иванов: За  

25. Светослав Дермански: За  

26. Стефан Антонов: За  

27. Стоян Витанов: За  

28. Тихомир Нанев: За  

29. Тодор Тодоров: За  

30. Христо Стоев: За  

31. Юлия Тонкова: За  

32. Якоб ван Бейлен: За 

Дневният ред се приема с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново към 

30.06.2022 г., Вх. № 2341/12.08.2022 г. 

2. Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.07.2022 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 2361/12.08.2022 г. 

3. Определяне размера на трудовите възнаграждения на кметовете на кметства и 

разпределение на числеността и разходите за работни заплати за делегираните от 

държавата дейности, местни дейности и дофинансираните дейности за 2022 г., Вх. № 

2340/12.08.2022 г. 

4. Компенсиране на част от транспортните разходи на лица, навършили възрастта по чл. 

68, ал. 1-ал.3 от КСО, притежаващи абонаментни карти за пътуване по основните 

градски линии в гр. Велико Търново, Вх. № 2362/12.08.2022 г. 
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5. Информация за състоянието на инфраструктурата около училища и детски градини на 

територията на Община Велико Търново, Вх. № 2338/12.08.2022 г. 

6. Провеждане на конкурс за избор на управител на „СБАЛПФЗ Д-р Трейман“ ЕООД, Вх. 

№ 2364/15.08.2022 г. 

7. Провеждане на конкурс за избор на управител на „МЦРСМ – I – Велико Търново“ 

ЕООД, Вх. № 2365/15.08.2022 г. 

8. Провеждане на конкурс за избор на управител на „ЦПЗ – Велико Търново“ ЕООД, Вх. 

№ 2366/15.08.2022 г. 

9. Сключване на договор  за поправка на Договор от 19.03.2019 г. и допълнително 

споразумение към същия, с. Никюп, Вх. № 2373/17.08.2022 г. 

10. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Русаля, Вх. № 

2343/12.08.2022 г. 

11. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец, Вх. № 

2344/12.08.2022 г. 

12. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец, Вх. № 

2359/12.08.2022 г. 

13. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пчелище, Вх. № 

2346/12.08.2022 г. 

14. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Габровци, Вх. № 

2349/12.08.2022 г. 

15. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Ресен, Вх. № 

2352/12.08.2022 г. 

16. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 

2356/12.08.2022 г. 

17. Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 

2357/12.08.2022 г. 

18. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Шемшево, Вх. № 2358/12.08.2022 г. 

19. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Вонеща вода, Вх. № 2355/12.08.2022 

г. 

20. Учредяване на безвъзмездно право на строеж по реда на ЗФВС, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2351/12.08.2022 г. 

21. Учредяване право на управление в полза на Община Велико Търново върху недвижим 

имот публична държавна собственост, Вх. № 2347/12.08.2022 г. 

22. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Вонеща вода, Вх. 

№ 2360/12.08.2022 г. 

23. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 

Търново, Вх. № 2350/12.08.2022 г. 

24. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2342/12.08.2022 г. 

25. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /СУ 

„Владимир Комаров“/, Вх. № 2345/12.08.2022 г. 

26. Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2353/12.08.2022 г. 
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27. Одобряване на изменение на Общ устройствен план на Община Велико Търново, Вх. 

№ 2339/12.08.2022 г. 

28. Одобряване на проект за ПУП, с. Арбанаси, Вх. № 2308/21.07.2022 г. 

29. Декларация против спиране изграждането на АМ РУСЕ – ВЕЛИКО ТЪРНОВО, Вх. № 

2335/10.08.2022 г. 

30. Декларация по казуса „Кроношпан“, Вх. № 2336/10.08.2022 г. 

31. Избиране на експертна група, която да изработи въпросите за местен референдум 

относно "Влиянието върху общественото здраве и околната среда в община Велико 

Търново от дейността на "Кроношпан България". 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за касовото изпълнение на бюджета 

на Община Велико Търново към 30.06.2022 г., Вх. № 2341/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за касовото изпълнение на 

бюджета на Община Велико Търново към 30.06.2022 г., Вх. № 2341 от 12.08.2022 г. 

 ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по УТТП приемат информацията. 

  Давам думата за изказвания по предложението. 

  Изказвания не са заявени. 

  Подлагам на гласуване предложението. 

  Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

  Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Красин Каракоцев: Въздържал се 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: Въздържал се 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: Въздържал се 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Светослав Дермански: За 
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27. Стефан Антонов: Въздържал се 

28. Стоян Витанов: Против 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

33. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 27 „за“, 1 „против“, 5 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 1061 – приложение към протокола 

 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ /отрицателен вот/: Уникално е! Отчитаме на 

полугодието изпълнението на бюджета, вероятно очертани тенденции и нито един, 

който иска да вземе отношение. Това, което ще кажа сега в отрицателния си вот, щях 

да го кажа преди. И какво от това? 

По същество. Първо, Инвестиционната програма под 10 % изпълнение. 

Нека да си припомним тук думите и на проф. Камарашев, и на кмета, какви инвестиции 

ще се правят, как ще се правят. И забележете: 31 млн. преходен остатък, т.е, пари 

налични и изпълнение 10 %! Пълен провал на Инвестиционната програма. Разбирам, 

че са станали 13 към 15 юни. Това са заплати, това са данъци, непостъпили, това е 

инфраструктура, която трябва да улесни гражданите.  

На следващо място: дават поотделно как се преизпълняват данъчните 

приходи – 1 100 000, закръглям, и колко от другите приходи отделно. Уважаеми 

колеги, общо-взето около 1 900 000 лв. ние изпълняваме разчета. Да не говорим, че две 

трети от всички приходи за полугодието са постъпили. За втората половина от 

годината очевидно пак ще има накрая преизпълнение. Това означава некомпетентно 

или нарочно залагане на занижени приходи, за да може накрая да се разходват пари, 

както го прави кметът не знам колко години вече наред; както ние нямаме думата да 

кажем: „Дайте да направим еди-какво си!“. Имаме примерно преизпълнено, примерно, 

половин милион лева: „Уважаеми Общински съвет, дайте своите предложения, както 

се правеха тук когато правихме бюджета“. Това, което алармирахме тогава, че с 

повишаването на данъка за наследяване, ще има сериозно преизпълнение и тогава 

искахме да заложи по-голямо, което да бъде вкарано във финансиране на предложения, 

които правихме. Да не говорим за другите източници, които сме упоменали, може би 

единствени, защото един иска тази улица, друг иска този тротоар, трети иска не знам 

какво; нито един не посочи източник.  

Така че, няма как ние да подкрепим този отчет на бюджета. Разбира се, това 

бледнее в сравнение с всички проблеми, които са в момента, които чакат решение. 

Дано да бъдем съпричастни и ние, от „БСП за България“ ще бъдем, към решението на 

тези проблеми в следващите месеци.  

 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 

Бюджета и СЕС към 31.07.2022 г. на Община Велико Търново, Вх. № 

2361/12.08.2022 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната 

част на Бюджета и СЕС към 31.07.2022 г. на Община Велико Търново, Вх. № 2361 от 

12.08.2022 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване това предложение. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Деян Хаджийски: За 

8. Димитър Чолаков: Въздържал се 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Красин Каракоцев: Въздържал се 

16. Мариян Арабаджиев: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Михаил Михалев: Въздържал се 

19. Николен Стойнов: За 

20. Петко Тюфекчиев: Въздържал се 

21. Пламен Петров: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Светослав Дермански: За 

24. Стефан Антонов: Въздържал се 

25. Стоян Витанов: Въздържал се 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

30. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 23 „за“, „против“ няма, 7 

„въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 1062 – приложение към протокола 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне размера на трудовите 

възнаграждения на кметовете на кметства и разпределение на числеността и 
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разходите за работни заплати за делегираните от държавата дейности, местни 

дейности и дофинансираните дейности за 2022 г., Вх. № 2340/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне размера на трудовите 

възнаграждения на кметовете на кметства и разпределение на числеността и разходите 

за работни заплати за делегираните от държавата дейности, местни дейности и 

дофинансираните дейности за 2022 г., Вх. № 2340 от 12.08.2022 г. 

ПК по БФ приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Чолаков: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Евгени Коев: За 

14. Елена Чамуркова: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Йорданка Стефанова: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Светослав Дермански: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

33. Якоб ван Бейлен: За 

 

Г-н Мавроди Калейнски заяви, че гласува „за“. 
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Предложението беше прието с 34 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1063 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 5, предложение първо от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 21, ал. 1, т. 6 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл. 124, ал. 2  от Закона за публичните 

финанси, Великотърновски общински съвет: 

1. Определя размер на основните месечни заплати на Кметовете на кметства, 

считано от 01.07.2022 г., както следва: 

№ по 

ред 

 

Кметство  

 

Размер на основно 

месечно 

възнаграждение 

1 Кмет на кметство Дебелец 1 980 лв. 

2 Кмет на кметство Килифарево 1 805 лв. 

3 Кмет на кметство Ресен 1 755 лв. 

4 Кмет на кметство Самоводене 1 670 лв. 

5 Кмет на кметство Беляковец 1 655 лв. 

6 Кмет на кметство Водолей 1 655 лв. 

7 Кмет на кметство Леденик 1 655 лв. 

8 Кмет на кметство Присово 1 655 лв. 

9 Кмет на кметство Пчелище 1 655 лв. 

10 Кмет на кметство Шемшево 1 655 лв. 

11 Кмет на кметство Балван 1 640 лв. 

12 Кмет на кметство Ново село 1 640 лв. 

13 Кмет на кметство Церова кория 1 640 лв. 

 

2. Изменя Приложение № 2 „Разпределение на числеността и разходите за 

работни заплати за делегираните от държавата дейности, местни дейности и 

дофинансираните дейности за 2022 година“ от Решение № 1028/ 28.07.2022 г. на 

Великотърновски общински съвет, описани в Приложение № 1 към настоящото 

решение. 

Приложение: 

1. Приложение № 1 - Разпределение на числеността и разходите за работни 

заплати за делегираните от държавата дейности, местни дейности и дофинансираните 

дейности за 2022 година. 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Компенсиране на част от транспортните 

разходи на лица, навършили възрастта по чл. 68, ал. 1-ал.3 от КСО, притежаващи 

абонаментни карти за пътуване по основните градски линии в гр. Велико 

Търново, Вх. № 2362/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Компенсиране на част от 

транспортните разходи на лица, навършили възрастта по чл. 68, ал. 1-ал.3 от КСО, 

притежаващи абонаментни карти за пътуване по основните градски линии в гр. Велико 

Търново, Вх. № 2362 от 12.08.2022 г. 

ПК по БФ, ПК по ЗСД, ПК по УТТП приемат предложението.  
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Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Гюнай Далоолу: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Светослав Дермански: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

33. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1064 

 

 1. На основание чл. 21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет утвърждава сума в общ размер на 5000,00/пет хиляди/ лева, а на правоимащите 

лица по 15,00/петнадесет/ лв. месечно за поемане от Община Велико Търново на част 

от транспортните разходи на лица, които към датата на подаване на заявлението за 
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получаване на компенсация са навършили възрастта по чл.68, ал.1 – ал.3 от Кодекса за 

социално осигуряване. 

2. Правоимащи лица по смисъла на т.1 са физически лица, навършили 

възрастта по чл.68, ал.1 – ал.3 от Кодекса за социално осигуряване, притежаващи 

абонаментни карти за пътуване по основните градски линии в гр. Велико Търново, 

издадени на основание чл.29, ал.1 от Наредбата за условията и реда за предоставяне на 

средства за компенсиране на намалените приходи от прилагането на цени за 

обществени пътнически превози по автомобилния транспорт, предвидени в 

нормативните актове за определени категории пътници, за субсидиране на обществени 

пътнически превози по нерентабилни автобусни линии във вътрешноградския 

транспорт и транспорта в планински и други райони и за издаване на превозни 

документи за извършване на превозите, приета с ПМС № 163 от 29 юни 2015 г.,обн. в 

ДВ брой 51 от 7 юли 2015 г. Компенсацията е дължима за 1 брой карта за пътуване на 

правоимащия.  

 3. На правоимащите лица, притежаващи абонаментна карта за пътуване, 

се възстановява сума в размер на 15,00 /петнадесет/лева месечно от стойността на 

направените транспортни разходи, за всеки месец от срока на действието на картата, 

но не по-късно от 31.12.2022 г.  

4. Правоимащите лица подават заявления по образец до кмета на Община 

Велико Търново от 1-во до 5-то число на всеки месец (считано от 01.09.2022 г.) в 

Центъра за административно обслужване на Община Велико Търново / гише № 3 или 

№ 5/. 

5. Възлага на кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 

правни и фактически действия, както и промените по Бюджета на Община Велико 

Търново за 2022 г., за изпълнение на решението. 

 

Приложение: образец на заявление 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за състоянието на 

инфраструктурата около училища и детски градини на територията на Община 

Велико Търново, Вх. № 2338/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за състоянието на 

инфраструктурата около училища и детски градини на територията на Община Велико 

Търново, Вх. № 2338 от 12.08.2022 г. 

ПК по УТТП приема информацията, ПК по ОНК приема информацията 

заедно със следните препоръки занапред: "учебно заведение" да бъде заменено с 

"учебна институция", съгласно последния закон за народна просвета; директорите на 

всички учебни институции 2 пъти в годината - през август и март, да отправят 

становища, препоръки и предложения във връзка с инфраструктурата около местата, 

за които те отговарят; информацията за състоянието на инфраструктурата около 

учебните институции да бъде съгласувана и от директор Дирекция "ОМДС". 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Заместник-председателят на Общинския съвет г-н Росен Иванов даде 

думата на г-н Спирдонов. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, не бих се съгласил с 

предложението на ПК по ОНК относно това, че директорите на всички учебни 

институции два пъти в годината трябва да отправят становища, препоръки и 

предложения във връзка с инфраструктурата. Според мен директорите на училищата 

са задължени ежедневно да отправят такива препоръки, ако има някакво нарушение и 

въобще някакъв проблем. Те все пак отговарят за живота и здравето на децата. 

И втората тема – информацията за състоянието на инфраструктурата около 

учебните институции да бъде съгласувана и от директор Дирекция "ОМДС". Това е 

пълен нонсенс. Ние получаваме материалите от кмета на Общината. Ние не можем да 

кажем на кмета на Общината с кого той да съгласува своя материал. Той, ако иска, 

може да го съгласува с чистачката. Това е негов проблем. Това е въпрос на 

администрация и съгласуване. Ние не определяме с кого кметът да съгласува своите 

препоръки, своите предложения и своите отрицателни становища. В крайна сметка, 

ние трябва да получаваме само един подпис - от кмета на Общината.  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Да внеса малко яснота. Първото 

предложение беше направено от г-н Трифонов. Нашето виждане е следното – че 

директорите най-добре знаят какви предизвикателства, затруднения и проблеми има в 

инфраструктурата около учебните заведения, за които те се грижат и за които 

отговарят, както и за учениците в тях. Въз основа на техните препоръки да може да се 

изготви това, което ние гласуваме ежегодно през месец август преди началото на 

учебната година.  

Това беше нашето предложение в комисията. Ако не е издържано 

нормативно, може някой от колегите да се включи, ако трябва, да го редактираме. 

Единствената ни цел беше точно това, което ви казах- да можем да превантираме 

евентуални злополуки. 

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ /лично обяснение/: Да, съвсем съзнателно 

направих това предложение и аз, не знаейки какви са задълженията на директорите на 

училища, но е факт, че до момента за три или четири мандата назад аз, като член на 

тази комисия, не съм разгледал май нито едно предложение или препоръка от 

директор. Така че не е излишно комуникацииите между директорите на училища, 

детски градини и ясли и ПК по ОНК да станат по-тесни и във връзка с това е направено 

предложението. Не смятам по никакъв начин, че това противоречи на който и да е 

закон, напротив, предложението е подсещащо и задължаващо.  

Второто предложение е в кореспонденция с първото, така че предлагам да 

ги гласуваме така, както са направени в комисията и да ги приемем. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ние не можем да задължим 

директорите на училища за каквото и да е – Вие казахте, че е „задължаващо“, това беше 

думата, която употребихте. 

Г-н МИХАИЛ МИХАЛЕВ: Вземам думата, не за да обсъждам това, което 

говорихме, а конкретно във връзка с точката – да изразя моите притеснения във връзка 

с това, че докладът, представената информация, изобщо не показват къде има 

проблеми с инфраструктурата около детските заведения. Посочено е само къде всичко 

е наред, което според мен е липса на информация и аз лично не се чувствам достатъчно 

информиран в случая да взема правилно решение дали всичко е наред около детските 
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заведения във В. Търново, затова според мен предложението директорите да посочват 

постоянно какъв е проблемът с инфраструктурата около детските заведения е добър 

вариант. 

Г-н ЕВГЕНИ КОЕВ: Аз ще предложа конкретно. Мисля, по този начин ще 

изчистим и това, което беше направено като бележка и като текст. Предлагам в 

предложението, което направихме в ПК по ОНК вместо изискване /текстът не е пред 

мен/ да бъде заменено… 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: В текста е записано „препоръчва“. 

Г-н ЕВГЕНИ КОЕВ: Аз ще подкрепя председателя на комисията в това, 

което каза. Идеята беше да имаме информация и наистина е добре от Общинската 

администрация преди разглеждането на състоянието през пролетта и през есента – два  

пъти в годината, да бъдат отправени питания до ръководствата на учебните 

институции за евентуални предложения за подобряване на средата около учебните 

институции и това е разумно. Не е правено до този момент и мисля, че това ще бъде 

едно действие в правилната посока. Ако има едно такова напомняне, може би два пъти 

в годината е много, но поне един път в годината – преди учебната година, това заостря 

вниманието и ще дава възможност наистина средата около учебните институции да се 

подобри, което е ангажимент на Общината. Защото за всичко останало, което се прави 

в границите на учебната институция, ръководствата на учебните институции полагат 

всички грижи, но те нямат възможност за подобряване на средата отвън. По този начин 

ще се координират нещата и това ще създава една по-добра и по-безопасна среда за 

подрастващите във В. Търново. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Аз се радвам, че точката намери място в 

днешната сесия, защото ако си спомняте – тези, които са общински съветници от 

предния мандат, ние многократно искахме тази точка да влезе през месец август; даже 

с колежката Дончева обикаляхме колко училища, детски градини и т.н. Идеята е 

точката да влезе през месец август, за да може в началото на учебната година да 

стартираме учебните занятия в училищата и детските градини с пешеходни пътеки 

пред учебните заведения, с ремонтирани тротоари. Поне веднъж в годината да се 

обърне внимание на училищата и на детските градини, където учат нашите деца, а не 

когато е започнала вече учебната година – няма да забравя в първия учебен ден на 

„Патриарх Евтимий“ боядисваха пешеходни пътеки, всички да видят, че се боядисват 

пешеходни пътеки. Това не трябва да се прави еднократно. Затова искаме тази 

информация за инфраструктурата около учебните заведения – това, за което отговаря 

Общината. А вътре, в самите учебни заведения си отговарят директорите.  

Просто това е наше задължение – ние да го направим и ние, като Общински 

съвет, искаме да знаем: може ли детето да пресече безопасно, има ли пешеходна 

пътека, има ли осветление, има ли ограда и т.н. Вътре какво се случва в учебните 

заведения си е грижа на държавата и на директорите. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не са заявени други изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

На първо място предлагам предложението на ПК по ОНК: 

„ Великотърновски общински съвет препоръчва занапред:  
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- "учебно заведение" да бъде заменено с "учебна институция", съгласно 

последния Закон за народна просвета;  

- директорите на всички учебни институции два пъти в годината - през 

август и март, да отправят становища, препоръки и предложения във връзка с 

инфраструктурата около местата, за които те отговарят; 

- информацията за състоянието на инфраструктурата около учебните 

институции да бъде съгласувана и от директор дирекция "ОМДС". 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: Против 

4. Георги Марков: Въздържал се 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Димитър Чолаков: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: Въздържал се 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Арабаджиев: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: Въздържал се 

25. Светослав Дермански: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

30. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 26 „за“, 1 „против“, 3 „въздържал се“. 

Подлагам на гласуване следния проект за решение, заедно с така 

направената промяна:  

„1.На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет приема информация за състоянието на инфраструктурата около училища и 

детски градини на територията на Община Велико Търново. 



Протокол № 44 от заседание на Вeликотърновски общински съвет – 25.08.2022 г. 
 

25 
 

2. Великотърновски общински съвет препоръчва занапред: "учебно 

заведение" да бъде заменено с "учебна институция", съгласно последния закон за 

народна просвета; директорите на всички учебни институции 2 пъти в годината - през 

август и март, да отправят становища, препоръки и предложения във връзка с 

инфраструктурата около местата, за които те отговарят; информацията за състоянието 

на инфраструктурата около учебните институции да бъде съгласувана и от директор 

дирекция "ОМДС".“ 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева-Тодорова: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Чолаков: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Евгени Коев: За 

15. Елена Чамуркова: За 

16. Жельо Желев: За 

17. Иван Александров: За 

18. Йорданка Стефанова: За 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мариян Арабаджиев: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Пламен Петров: За 

27. Светослав Дермански: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

32. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1065 

 

1. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет приема информация за състоянието на инфраструктурата около училища и 

детски градини на територията на община Велико Търново. 
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2. Великотърновски общински съвет препоръчва занапред:  

- "учебно заведение" да бъде заменено с "учебна институция", съгласно 

последния Закон за народна просвета;  

- директорите на всички учебни институции 2 пъти в годината - през август 

и март, да отправят становища, препоръки и предложения във връзка с 

инфраструктурата около местата, за които те отговарят;  

- информацията за състоянието на инфраструктурата около учебните 

институции да бъде съгласувана и с директор дирекция "Образование, младежки 

дейности и спорт". 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на конкурс за избор на управител 

на „СБАЛПФЗ Д-р Трейман“ ЕООД, Вх. № 2364/15.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на конкурс за избор на 

управител на „СБАЛПФЗ Д-р Трейман“ ЕООД, Вх. № 2364 от 15.08.2022 г. 

ПК по ИВ, ПК по НПУОР приемат предложението с техническа корекция - 

в четвъртото тире на т. 1.2 Стратегически цели – думата "онкологични" се заменя със 

"сходни"; ПК по ЗСД приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Моля за предложения за членове на комисията – трима общински 

съветници и един резервен. 

Г-н ДЕЯН ХАДЖИЙСКИ: От Група „ГЕРБ“ предлагам за член на 

комисията г-н Росен Иванов, за резервен член – д-р Точков. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: От Група „БСП за България“ предлагам 

Красин Каракоцев. 

Г-жа ЕЛЕНА ЧАМУРКОВА: От Група „Демократична България“ 

предлагам д-р Мавроди Калейнски. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ще поставя на гласуване основното 

предложение заедно с предложението на постоянните комисии и това предложение за 

състав на комисията.  

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева-Тодорова: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Чолаков: За 
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13. Драгомир Йосифов: За 

14. Евгени Коев: За 

15. Елена Чамуркова: За 

16. Жельо Желев: За 

17. Иван Александров: За 

18. Йорданка Стефанова: За 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мариян Арабаджиев: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Светослав Дермански: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1066 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 9 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 137, ал. 1, т. 5 от Търговския закон, чл. 21 от Закона за 

публичните предприятия, чл. 69, ал. 2 от Правилника за прилагане на закона за 

публичните предприятия и чл. 47, ал. 1 от Наредбата за условията и реда за 

упражняване правата на собственост в търговски дружества, участието в граждански 

дружества и сключването на договори за съвместна дейност от община Велико 

Търново, Великотърновски общински съвет реши: 

 

I. Обявява конкурс за възлагане управлението на „Специализирана болница за 

активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявания “Д-р Трейман” 

ЕООД, ЕИК 000130104. 

1. Цели и предизвикателства за публичното  предприятие 

 

1.1. Главните цели, определени в Политиката за участието на Община 

Велико Търново в публичните предприятия, които изпълняват цели на публичната 

политика, в групата на които попада и “Специализирана болница за активно 

лечение на пневмо-фтизиатрични заболявания “Д-р Трейман” ЕООД, са: 

- удовлетворяване на здравни потребности и опазване здравето на 

гражданите чрез предоставяне на обществената услуга здравеопазване и лечение, 

социални грижи чрез качествени медицински дейности в съответствие със световните 

стандарти 
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- привличане на квалифицирани професионалисти, развитие на 

професионална компетентност, удовлетвореност и мотивация на работещите в 

дружествато 

- постоянна модернизация в синхрон с потребностите на пациентите и 

постиженията на медицинската наука и водещите добри практики 

- финансова стабилност и опазване имуществените интереси на Общината 

- гарантиране способността на публичното предприятие да продължава да 

функционира като действащо предприятие. 

 

1.2. Стратегическите цели, поставени пред оперативното управление на 

дружеството, са: 

- Осигурява болнично лечение, извънболнично проследяване и наблюдение 

на болни от неспецифични изострени хронични белодробни болести: хронична 

обструктивна белодробна болест, бронхиална астма, хронична изострена дихателна 

недостатъчност, гнойни болести на белите дробове, злокачествени новообразувания на 

белите дробове, усложнени остри пневмонии, абсцедиращи пневмонии, остър 

белодробен абсцес, плеврални изливи и други; на всички болни с активни форми на 

туберкулоза в областта. 

- Осъществява лечение на хронични белодробни заболявания, регистрира и 

диспансеризира болни с всички форми на туберкулоза, създава и поддържа регистър 

на всички болни с туберкулоза на територията на обслужвания район; организира и 

провежда химиопрофилактика на туберкулозата на показаните за това контингенти; 

- Осигурява методична помощ на общопрактикуващите лекари от област 

Велико Търново по провеждане на специфичната имунопрофилактика срещу 

туберкулозата съвместно с РЗИ; 

- Постъпки за довършване на недостроена сграда - Корпус Б, оборудване и 

включване в основната дейност на лечебното заведение. 

- Привличане на специализанти и последващото им задържане  

- Поддържане на политика на ускорен ръст на трудовите възнаграждения 

на персонала и достигане на СРЗ за дружеството не по-ниска от средното за системата 

от сходни болнични лечебни заведения в страната в срок до 24 месеца 

- Постигане и поддържане на годишна норма на възвръщаемост на 

собствения капитал не по-малко от 4 % годишно след края на финансовата 2023 г  

- Ефективно управление и поддържане на предоставените за управление 

имоти 

- Увеличаване на приходите от НЗОК и други източници 

- Коопериране с университетски центрове 

- Изграждане на партньорска мрежа с извънболнични лечебни заведения и 

пациентски организации за презентиране на дейността на “Специализирана болница 

за активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявания “Д-р Трейман” ЕООД 

и привличане на здравноосигурени пациенти 

- Ефективно управление на финансовия, ликвидния и оперативния рискове. 

 

2. Критерии за подбор на кандидатите  
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2. Кандидатът за заемане на длъжността управител на публичното 

предприятие следва да отговаря на изискванията на чл. 63 от Закона за лечебните 

заведения и на изискванията на Закона за публичните предприятия, както следва: 

 

2.1 Да е български гражданин или гражданин на Европейския съюз, на 

държава - страна по Споразумението за Европейското икономическо пространство, 

или на Конфедерация Швейцария; 

2.2.Да е лице с образователно-квалификационна степен "магистър" по 

медицина и с квалификация по здравен мениджмънт или лице с образователно-

квалификационна степен "магистър" по икономика и управление и с придобита 

образователна и/или научна степен, специалност или преминато обучение за 

повишаване на квалификацията по чл. 43 от Закона за висшето образование в областта 

на здравния мениджмънт; 

2.3.Да има най-малко 5 години професионален опит - 5 (пет) години трудов 

стаж като лекар или икономист; 

2.4. Да не  поставен под запрещение; 

2.5. Да не е осъждан за умишлено престъпление от общ характер; 

2.6.Да не е лишено от правото да заема съответната длъжност; 

2.7. Да не е обявен в несъстоятелност като едноличен търговец или 

неограничено отговорен съдружник в търговско дружество, обявено в 

несъстоятелност, ако са останали неудовлетворени кредитори; 

2.8. Да не е бил член на управителен или контролен орган на дружество, 

съответно кооперация, прекратени поради несъстоятелност през последните две 

години преди назначаването, ако са останали неудовлетворени кредитори; 

2.9.  Да не е съпруг/съпруга или лице във фактическо съжителство, роднина 

по права линия, по съребрена линия - до четвърта степен включително, и по сватовство 

- до втора степен включително, на управител или член на колективен орган за 

управление и контрол на същото публично предприятие; 

2.10.Да не заема висша публична длъжност по чл. 6, ал. 1, т. 1 - 38 и 41 - 45 

от Закона за противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно придобитото 

имущество, не е член на политически кабинет и секретар на община; 

2.11.Да не извършва търговски сделки от свое или от чуждо име, сходни с 

дейността на „Специализирана болница за активно лечение на пневмо-

фтизиатрични заболявания “Д-р Трейман“ ЕООД; 

2.12.не е съдружник в събирателни, в командитни дружества и в дружества с 

ограничена отговорност, сходни с дейността на „Специализирана болница за 

активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявания “Д-р Трейман“ ЕООД; 

2.13.не е управител или член на изпълнителен или контролен орган на друго 

публично предприятие; 

2.14.не работи по служебно или по трудово правоотношение, освен като 

преподавател във висше училище и/или като лекари или лекари по дентална медицина 

в лечебно заведение по смисъла на Закона за лечебните заведения.  
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2.15.отговаря на други изисквания, предвидени в учредителния акт на 

„Специализирана болница за активно лечение на пневмо-фтизиатрични 

заболявания “Д-р Трейман“ ЕООД. 

За удостоверяване на посочените обстоятелства, кандидатите попълват 

декларация по образец - приложение към Публичната покана. Проверката за наличие 

на обстоятелствата по т. 2.1-2.9 и 2.15 се извършва от Комисията за номиниране и 

провеждане на конкурсни процедури при проверката за допустимостта на кандидата. 

Проверката за наличие на обстоятелствата по т. 2.10-2.14 се извършва преди 

сключваненето на договор за управление с избрания кандидат. 

 

3. Методика за оценка 

Методиката за оценка е съгласно Приложение 1 към  Наредба за условията 

и реда за упражняване правата на собственост в търговски дружества, участието в 

граждански дружества и сключването на договори за съвместна дейност от община 

Велико Търново. Методиката се прилага към публичната покана. 

 

4. Необходими документи: 

4.1. Заявление за участие по образец; 

4.2. Декларация по образец за удостоверяване липсата/наличието на 

обстоятелствата по чл. 20, ал. 1, т. 1-8, т. 13 от Закона за публичните предприятия; 

4.3. Професионална автобиография /CV европейски формат/; 

4.4. Копия от документи за завършено висше образование, придобитата 

образователно-квалификационна степен, допълнителна квалификация и 

правоспособност; 

4.5. Копия от документите, удостоверяващи продължителността на 

професионалния опит (трудова, служебна или осигурителна книжка или друг 

документ, удостоверяващ професионален опит); 

4.6. Копия от свидетелства, сертификати, удостоверения, референции и от 

други документи, с които кандидатът би могъл да докаже, че притежава съответните 

умения и компетенции. 

4.7. Декларация-съгласие за обработване на лични данни съгасно Регламент 

ЕС 2016/679 /по образец/ 

4.8. Концепция /програма/ за развитието на „Специализирана болница за 

активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявания “Д-р Трейман” ЕООД за 

петгодишен период. 

 

Концепцията /програмата/ включва постигането на главните цели от 

Политиката на Община Велико Търново за участие в публични предприятия, мисията 

на дружеството и специфичните стратегически цели, поставени пред оперативното 

управление на дружеството. 

Концепцията /програмата/ за развитието на публичното предприятие се 

изготвя и представя от допуснатите до участие в конкурса кандидати, отговарящи на 

критериите за подбор, след покана от комисията по номиниране и подбор.  
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Документите за кандидатстване се подават в запечатан непрозрачен плик с 

ненарушена цялост и с надпис „3а участие в конкурс за Управител на 

„Специализирана болница за активно лечение на пневмо-фтизиатрични 

заболявания “Д-р Трейман“ ЕООД.“ На плика се отбелязват името на кандидата, 

адрес за кореспонденция, телефон и имейл адрес за връзка. 

Срокът за подаване на документите е 30 (тридесет) календарни дни от деня, 

следващ датата на публикуване на публичната покана. Документите се подават в 

деловодството на Великотърновския общински съвет, всеки работен ден от 10:00 ч. до 

16:00 ч. 

Подаването на документите се завежда в специален регистър по реда на 

постъпването им, за което се издава удостоверение, в което се посочва името на 

кандидата, името на подателя, датата и часът на приемането на документите и 

длъжността, за която кандидатства.  

Ще се разглеждат само документи, постъпили в деловодството на 

Великотърновския общински съвет до изтичане на горепосочения срок, независимо от 

начина на тяхното изпращане. 

Концепцията /програмата/ за развитието на публичното предприятие се 

поставя в запечатан плик с ненарушена цялост и с надпис „3а участие в конкурс за 

Управител на „Специализирана болница за активно лечение на пневмо-

фтизиатрични заболявания “Д-р Трейман“ ЕООД.“ На плика се отбелязват името 

на кандидата, адрес за кореспонденция, телефон и/или имейл адрес за връзка.  

Ще се разглеждат само документи, постъпили в деловодството на 

Великотърновския съвет в посочения в публичната покана срок. 

 

5. Етапи за провеждане на конкурса за възлагане на управлението на 

лечебните заведения: 

Етапите за провежането на конкурса са съгласно изискванията на чл. 50, ал. 

4 от Наредбата за условията и реда за упражняване правата на собственост в търговски 

дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна 

дейност от община Велико Търново. 

Въпросите от структурираното интервю /събеседване/ са на тема „Място и 

роля на лечебното заведение в предоставянето на здравни услуги в региона, 

повишаване качеството на медицинско обслужване, финансова политика, кадрова 

политика, бъдещо развитие“. 

 

6. Комисия за номиниране и провеждане на конкурсната процедура 

Великотърновски общински съвет назначава комисия за организиране и 

провеждане на конкурс за възлагане управлението на лечебното заведение в състав: 

6.1. Представители на Великотърновския общински съвет 

Росен Иванов, общински съветник 

Красин Каракоцев, общински съветник 

д-р Мавроди Калейнски, общински съветник 

 

Резервен член на комисията 
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д-р Валентин Точков, общински съветник 

 

6.2 Представители на кмета на Общината 3 /трима/ основни и 1 /един/ 

резервен член, определени със заповед на кмета на Общината. 

6.3 Независим експерт, определен съгласно чл. 48 от от Наредбата за 

условията и реда за упражняване правата на собственост в търговски дружества, 

участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна дейност 

от община Велико Търново. 

Правилата за работата на комисия и нейните задачите са уредени в раздел 

ІХ от Наредбата за условията и реда за упражняване правата на собственост в 

търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори 

за съвместна дейност от община Велико Търново. 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на конкурс за избор на управител 

на „МЦРСМ – I – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2365/15.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на конкурс за избор на 

управител на „МЦРСМ  I – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2365 от 15.08.2022 г. 

ПК по ИВ и ПК по НПУОР приемат предложението с техническа корекция 

- в 6-то тире на т. 1.2 Стратегически цели – думата "онкологични" се заменя със 

"сходни".  

ПК по СТДМ и ПК по ЗСД приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Моля за предложения за членове на комисията – трима общински 

съветници и един резервен. 

Г-н ДЕЯН ХАДЖИЙСКИ: От Група ГЕРБ предлагам за член на 

комисията г-н Росен Иванов, за резервен член – д-р Точков. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: От Група „БСП за България“ предлагам 

Красин Каракоцев. 

Г-жа ЕЛЕНА ЧАМУРКОВА: Нека колегите от другите групи да 

предложат. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предлагам д-р Иван Александров. 

Поставям на гласуване основното предложение заедно с предложените 

корекции и предложението за състав на комисията. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 
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8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева-Тодорова: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Чолаков: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Евгени Коев: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Йорданка Стефанова: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Арабаджиев: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Светослав Дермански: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

31. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1067 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 9 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 137, ал. 1, т. 5 от Търговския закон, чл. 21 от Закона за 

публичните предприятия, чл. 69, ал. 2 от Правилника за прилагане на закона за 

публичните предприятия и чл. 47, ал. 1 от Наредбата за условията и реда за 

упражняване правата на собственост в търговски дружества, участието в граждански 

дружества и сключването на договори за съвместна дейност от община Велико 

Търново, Великотърновски общински съвет реши: 

 

I. Обявява конкурс за възлагане управлението на “Медицински център за 

рехабилитация и спортна медицина І-Велико Търново” ЕООД, 

ЕИК 104525231. 

1. Цели и предизвикателства за публичното  предприятие 

 

1.1. Главните цели, определени в Политиката за участието на Община 

Велико Търново в публичните предприятия, които изпълняват цели на публичната 

политика, в групата на които попада и “Медицински център за рехабилитация и 

спортна медицина І-Велико Търново” ЕООД, са: 
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- удовлетворяване на здравни потребности и опазване здравето на 

гражданите чрез предоставяне на обществената услуга здравеопазване и лечение, 

социални грижи чрез качествени медицински дейности в съответствие със световните 

стандарти 

- привличане на квалифицирани професионалисти, развитие на 

професионална компетентност, удовлетвореност и мотивация на работещите в 

дружествато 

- постоянна модернизация в синхрон с потребностите на пациентите и 

постиженията на медицинската наука и водещите добри практики 

- финансова стабилност и опазване имуществените интереси на Общината 

- гарантиране способността на публичното предприятие да продължава да 

функционира като действащо предприятие. 

 

1.2. Стратегическите цели, поставени пред оперативното управление на 

дружеството, са: 

- Постигане и поддържане на годишна норма на възвръщаемост на 

собствения капитал не по-малко от 4 % годишно след края на финансовата 2023 г.  

- Ефективно управление и поддържане на предоставените за управление 

имоти  

- Привличане на специализанти и последващото им задържане  

- Поддържане на политика на ускорен ръст на трудовите възнаграждения 

на персонала и достигане на СРЗ за дружеството не по-ниска от средното за системата 

от сходни болнични лечебни заведения в страната в срок до 24 месеца 

- Увеличаване на приходите от НЗОК и други източници 

- Коопериране с университетски центрове 

- Изграждане на партньорска мрежа с извънболнични лечебни заведения и 

пациентски организации за презентиране на дейността на “Медицински център за 

рехабилитация и спортна медицина І-Велико Търново” ЕООД и привличане на 

здравноосигурени пациенти 

- Ефективно управление на финансовия, ликвидния и оперативния рискове. 

 

2. Критерии за подбор на кандидатите  

 

2. Кандидатът за заемане на длъжността управител на публичното 

предприятие следва да отговаря на изискванията на чл. 63 от Закона за лечебните 

заведения и на изискванията на Закона за публичните предприятия, както следва: 

 

2.1 Да е български гражданин или гражданин на Европейския съюз, на 

държава - страна по Споразумението за Европейското икономическо пространство, 

или на Конфедерация Швейцария; 

2.2 Да е лице с образователно-квалификационна степен "магистър" по 

медицина и с квалификация по здравен мениджмънт или лице с образователно-

квалификационна степен "магистър" по икономика и управление и с придобита 

образователна и/или научна степен, специалност или преминато обучение за повишаване 
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на квалификацията по чл. 43 от Закона за висшето образование в областта на здравния 

мениджмънт; 

2.3 Да има най-малко 5 години професионален опит - 5 (пет) години 

трудов стаж като лекар или икономист; 

2.4  Да не е поставен под запрещение; 

2.5  Да не е осъждан за умишлено престъпление от общ характер; 

2.6 Да не е лишено от правото да заема съответната длъжност; 

2.7  Да не е обявен в несъстоятелност като едноличен търговец или 

неограничено отговорен съдружник в търговско дружество, обявено в несъстоятелност, ако 

са останали неудовлетворени кредитори; 

2.8  Да не е бил член на управителен или контролен орган на 

дружество, съответно кооперация, прекратени поради несъстоятелност през последните две 

години преди назначаването, ако са останали неудовлетворени кредитори; 

2.9  Да не е съпруг/съпруга или лице във фактическо съжителство, 

роднина по права линия, по съребрена линия - до четвърта степен включително, и по 

сватовство - до втора степен включително, на управител или член на колективен орган за 

управление и контрол на същото публично предприятие; 

2.10        Да не заема висша публична длъжност по чл. 6, ал. 1, т. 1 - 38 и 

41 - 45 от Закона за противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно 

придобитото имущество, не е член на политически кабинет и секретар на община; 

2.11 Да не извършва търговски сделки от свое или от чуждо име, сходни 

с дейността на публичното предприятие; 

2.12 не е съдружник в събирателни, в командитни дружества и в 

дружества с ограничена отговорност, сходни с дейността на публичното предприятие; 

2.13 не е управител или член на изпълнителен или контролен орган на 

друго публично предприятие; 

2.14 не работи по служебно или по трудово правоотношение, освен като 

преподавател във висше училище и/или като лекари или лекари по дентална медицина в 

лечебно заведение по смисъла на Закона за лечебните заведения. 

2.15 отговаря на други изисквания, предвидени в учредителния акт на 

“Медицински център за рехабилитация и спортна медицина І -Велико Търново” 

ЕООД. 

За удостоверяване на посочените обстоятелства, кандидатите попълват 

декларация по образец - приложение към Публичната покана. Проверката за наличие 

на обстоятелствата по т. 2.1-2.9 и 2.15 се извършва от Комисията за номиниране и 

провеждане на конкурсни процедури при проверката за допустимостта на кандидата. 

Проверката за наличие на обстоятелствата по т. 2.10-2.14 се извършва преди 

сключваненето на договор за управление с избрания кандидат. 

 

3.Методика за оценка 

Методиката за оценка е съгласно Приложение 1 към  Наредба за условията 

и реда за упражняване правата на собственост в търговски дружества, участието в 

граждански дружества и сключването на договори за съвместна дейност от община 

Велико Търново. Методиката се прилага към публичната покана. 
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4.Необходими документи: 

4.1. Заявление за участие по образец; 

4.2. Декларация по образец за удостоверяване липсата/наличието на 

обстоятелствата по чл. 20, ал. 1, т. 1-8, т. 13 от Закона за публичните предприятия; 

4.3. Професионална автобиография /CV европейски формат/; 

4.4. Копия от документи за завършено висше образование, придобитата 

образователно-квалификационна степен, допълнителна квалификация и 

правоспособност; 

4.5. Копия от документите, удостоверяващи продължителността на 

професионалния опит (трудова, служебна или осигурителна книжка или друг 

документ, удостоверяващ професионален опит); 

4.6. Копия от свидетелства, сертификати, удостоверения, референции и от 

други документи, с които кандидатът би могъл да докаже, че притежава съответните 

умения и компетенции. 

4.7. Декларация-съгласие за обработване на лични данни съгасно Регламент 

ЕС 2016/679 /по образец/ 

4.8. Концепция /програма/ за развитието на “Медицински център за 

рехабилитация и спортна медицина І-Велико Търново” ЕООД за петгодишен 

период. 

 

Концепцията /програмата/ включва постигането на главните цели от 

Политиката на Община Велико Търново за участие в публични предприятия, мисията 

на дружеството и специфичните стратегически цели, поставени пред оперативното 

управление на дружеството. 

Концепцията /програмата/ за развитието на публичното предприятие се 

изготвя и представя от допуснатите до участие в конкурса кандидати, отговарящи на 

критериите за подбор, след покана от комисията по номиниране и подбор.  

 

Документите за кандидатстване се подават в запечатан непрозрачен плик с 

ненарушена цялост и с надпис „3а участие в конкурс за Управител на “Медицински 

център за рехабилитация и спортна медицина І-Велико Търново” ЕООД.“ На плика се 

отбелязват името на кандидата, адрес за кореспонденция, телефон и имейл адрес за 

връзка. 

Срокът за подаване на документите е 30 (тридесет) календарни дни от деня, 

следващ датата на публикуване на публичната покана. Документите се подават в 

деловодството на Великотърновския общински съвет, всеки работен ден от 10:00 ч. до 

16:00 ч. 

Подаването на документите се завежда в специален регистър по реда на 

постъпването им, за което се издава удостоверение, в което се посочва името на 

кандидата, името на подателя, датата и часът на приемането на документите и 

длъжността, за която кандидатства.  
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Ще се разглеждат само документи, постъпили в деловодството на 

Великотърновския общински съвет до изтичане на горепосочения срок, независимо от 

начина на тяхното изпращане. 

 

Концепцията /програмата/ за развитието на публичното предприятие се 

поставя в запечатан плик с ненарушена цялост и с надпис „3а участие в конкурс за 

Управител на “Медицински център за рехабилитация и спортна медицина І-Велико 

Търново” ЕООД.“ На плика се отбелязват името на кандидата, адрес за 

кореспонденция, телефон и/или имейл адрес за връзка.  

Ще се разглеждат само документи, постъпили в деловодството на 

Великотърновския съвет в посочения в публичната покана срок. 

 

5. Етапи за провеждане на конкурса за възлагане на управлението на 

лечебните заведения: 

Етапите за провежането на конкурса са съгласно изискванията на чл. 50, ал. 

4 от Наредбата за условията и реда за упражняване правата на собственост в търговски 

дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна 

дейност от община Велико Търново. 

Въпросите от структурираното интервю /събеседване/ са на тема „Място и 

роля на лечебното заведение в предоставянето на здравни услуги в региона, 

повишаване качеството на медицинско обслужване, финансова политика, кадрова 

политика, бъдещо развитие“. 

 

6. Комисия за номиниране и провеждане на конкурсната процедура 

Великотърновски общински съвет назначава комисия за организиране и 

провеждане на конкурс за възлагане управлението на лечебното заведение в състав: 

6.1. Представители на Великотърновския общински съвет 

Росен Иванов, общински съветник  

Красин Каракоцев, общински съветник 

д-р Иван Александров, общински съветник 

 

Резервен член на комисията 

д-р Валентин Точков, общински съветник 

 

6.2 Представители на кмета на Общината 3 /трима/ основни и 1 /един/ 

резервен член, определени със заповед на кмета на Общината 

6.3 Независим експерт, определен съгласно чл. 48 от Наредбата за 

условията и реда за упражняване правата на собственост в търговски дружества, 

участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна 

дейност от община Велико Търново. 

Правилата за работата на комисия и нейните задачите са уредени в раздел 

ІХ от Наредбата за условията и реда за упражняване правата на собственост в 

търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори 

за съвместна дейност от община Велико Търново. 
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ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на конкурс за избор на управител 

на „ЦПЗ – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2366/15.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на конкурс за избор на 

управител на „ЦПЗ – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2366 от 15.08.2022 г.  

ПК по ИВ, ПК по НПУОР приемат предложението с техническа корекция - 

в четвъртото тире на т. 1.2 Стратегически цели – думата "онкологични" се заменя със 

"сходни".  

ПК по ЗСД приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Предлагам следния състав на комисията: Росен Иванов, д-р Точков – 

резервен, Красин Каракоцев и д-р Иван Александров. 

Преминаваме към гласуване на предложението заедно с техническата 

корекция и състава на комисията. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Светослав Дермански: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 27 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 1068 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 9 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 137, ал. 1, т. 5 от Търговския закон, чл. 21 от Закона за 

публичните предприятия, чл. 69, ал. 2 от Правилника за прилагане на закона за 

публичните предприятия и чл. 47, ал. 1 от Наредбата за условията и реда за 

упражняване правата на собственост в търговски дружества, участието в граждански 

дружества и сключването на договори за съвместна дейност от община Велико 

Търново, Великотърновски общински съвет реши: 

 

I. Обявява конкурс за възлагане управлението на “Център за психично здраве-

Велико Търново” ЕООД, ЕИК 104525651. 

1. Цели и предизвикателства за публичното предприятие 

 

1.1. Главните цели, определени в Политиката за участието на Община 

Велико Търново в публичните предприятия, които изпълняват цели на публичната 

политика, в групата на които попада и “Център за психично здраве-Велико 

Търново” ЕООД, са: 

- удовлетворяване на здравни потребности и опазване здравето на 

гражданите чрез предоставяне на обществената услуга здравеопазване и лечение, 

социални грижи чрез качествени медицински дейности в съответствие със световните 

стандарти 

- привличане на квалифицирани професионалисти, развитие на 

професионална компетентност, удовлетвореност и мотивация на работещите в 

дружествато 

- постоянна модернизация в синхрон с потребностите на пациентите и 

постиженията на медицинската наука и водещите добри практики 

- финансова стабилност и опазване имуществените интереси на Общината 

- гарантиране способността на публичното предприятие да продължава да 

функционира като действащо предприятие. 

 

1.2. Стратегическите цели, поставени пред оперативното управление на 

дружеството, са: 

- Постигане и поддържане на годишна норма на възвръщаемост на 

собствения капитал не по-малко от 4 % годишно след края на финансовата 2023 г. 

- Ефективно управление и поддържане на предоставените за управление 

имоти 

- Привличане на специализанти и последващото им задържане  

- Поддържане на политика на ускорен ръст на трудовите възнаграждения 

на персонала и достигане на СРЗ за дружеството не по-ниска от средното за системата 

от сходни болнични лечебни заведения в страната в срок до 24 месеца 

- Увеличаване на приходите от НЗОК и други източници 

- Коопериране с университетски центрове 
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- Изграждане на партньорска мрежа с извънболнични лечебни заведения и 

пациентски организации за презентиране на дейността на “Център за психично 

здраве-Велико Търново” ЕООД и привличане на здравноосигурени пациенти 

- Ефективно управление на финансовия, ликвидния и оперативния рискове 

 

2. Критерии за подбор на кандидатите  

 

 2. Кандидатът за заемане на длъжността управител на публичното предприятие 

следва да отговаря на изискванията на чл. 63 от Закона за лечебните заведения и на 

изискванията на Закона за публичните предприятия, както следва: 

 

 2.1 Да е български гражданин или гражданин на Европейския съюз, на държава 

- страна по Споразумението за Европейското икономическо пространство, или на 

Конфедерация Швейцария; 

 2.2.Да е лице с образователно-квалификационна степен "магистър" по 

медицина и с квалификация по здравен мениджмънт или лице с образователно-

квалификационна степен "магистър" по икономика и управление и с придобита 

образователна и/или научна степен, специалност или преминато обучение за повишаване 

на квалификацията по чл. 43 от Закона за висшето образование в областта на здравния 

мениджмънт; 

 2.3.Да има най-малко 5 години професионален опит - 5 (пет) години трудов стаж 

като лекар или икономист; 

 2.4. Да не е поставен под запрещение; 

 2.5. Да не е осъждан за умишлено престъпление от общ характер; 

 2.6.Да не е лишено от правото да заема съответната длъжност; 

 2.7. Да не е обявен в несъстоятелност като едноличен търговец или 

неограничено отговорен съдружник в търговско дружество, обявено в несъстоятелност, 

ако са останали неудовлетворени кредитори; 

 2.8. Да не е бил член на управителен или контролен орган на дружество, 

съответно кооперация, прекратени поради несъстоятелност през последните две години 

преди назначаването, ако са останали неудовлетворени кредитори; 

 2.9. Да не е съпруг/съпруга или лице във фактическо съжителство, роднина по 

права линия, по съребрена линия - до четвърта степен включително, и по сватовство - до 

втора степен включително, на управител или член на колективен орган за управление и 

контрол на същото публично предприятие; 

 2.10.Да не заема висша публична длъжност по чл. 6, ал. 1, т. 1 - 38 и 41 - 45 от 

Закона за противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно придобитото 

имущество, не е член на политически кабинет и секретар на община; 

 2.11.Да не извършва търговски сделки от свое или от чуждо име, сходни с 

дейността на публичното предприятие; 

 2.12.не е съдружник в събирателни, в командитни дружества и в дружества с 

ограничена отговорност, сходни с дейността на публичното предприятие; 

 2.13.не е управител или член на изпълнителен или контролен орган на друго 

публично предприятие; 
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2.14.не работи по служебно или по трудово правоотношение, освен като 

преподавател във висше училище и/или като лекари или лекари по дентална медицина в 

лечебно заведение по смисъла на Закона за лечебните заведения.  

2.15.отговаря на други изисквания, предвидени в учредителния акт на 

“Център за психично здраве-Велико Търново” ЕООД  

 

За удостоверяване на посочените обстоятелства, кандидатите попълват 

декларация по образец - приложение към Публичната покана. Проверката за наличие 

на обстоятелствата по т. 2.1-2.9 и 2.15 се извършва от Комисията за номиниране и 

провеждане на конкурсни процедури при проверката за допустимостта на кандидата. 

Проверката за наличие на обстоятелствата по т. 2.10-2.14 се извършва преди 

сключваненето на договор за управление с избрания кандидат. 

 

 3.Методика за оценка 

Методиката за оценка е съгласно Приложение 1 към  Наредба за условията 

и реда за упражняване правата на собственост в търговски дружества, участието в 

граждански дружества и сключването на договори за съвместна дейност от община 

Велико Търново. Методиката се прилага към публичната покана. 

 

 4.Необходими документи: 

4.1. Заявление за участие по образец; 

4.2. Декларация по образец за удостоверяване липсата/наличието на 

обстоятелствата по чл. 20, ал. 1, т. 1-8, т. 13 от Закона за публичните предприятия; 

4.3. Професионална автобиография /CV европейски формат/; 

4.4. Копия от документи за завършено висше образование, придобитата 

образователно-квалификационна степен, допълнителна квалификация и 

правоспособност; 

4.5. Копия от документите, удостоверяващи продължителността на 

професионалния опит (трудова, служебна или осигурителна книжка или друг 

документ, удостоверяващ професионален опит); 

4.6. Копия от свидетелства, сертификати, удостоверения, референции и от 

други документи, с които кандидатът би могъл да докаже, че притежава съответните 

умения и компетенции. 

4.7. Декларация-съгласие за обработване на лични данни съгасно Регламент 

ЕС 2016/679 /по образец/ 

4.8. Концепция /програма/ за развитието на “Център за психично здраве-

Велико Търново” ЕООД за петгодишен период. 

 

Концепцията /програмата/ включва постигането на главните цели от 

Политиката на Община Велико Търново за участие в публични предприятия, мисията 

на дружеството и специфичните стратегически цели, поставени пред оперативното 

управление на дружеството. 
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Концепцията /програмата/ за развитието на публичното предприятие се 

изготвя и представя от допуснатите до участие в конкурса кандидати, отговарящи на 

критериите за подбор, след покана от комисията по номиниране и подбор.  

 

Документите за кандидатстване се подават в запечатан непрозрачен плик с 

ненарушена цялост и с надпис „3а участие в конкурс за Управител на “Център за 

психично здраве-Велико Търново” ЕООД.“ На плика се отбелязват името на 

кандидата, адрес за кореспонденция, телефон и имейл адрес за връзка. 

Срокът за подаване на документите е 30 (тридесет) календарни дни от деня, 

следващ датата на публикуване на публичната покана. Документите се подават в 

деловодството на Великотърновския общински съвет, всеки работен ден от 10:00 ч. до 

16:00 ч. 

Подаването на документите се завежда в специален регистър по реда на 

постъпването им, за което се издава удостоверение, в което се посочва името на 

кандидата, името на подателя, датата и часът на приемането на документите и 

длъжността, за която кандидатства.  

Ще се разглеждат само документи, постъпили в деловодството на 

Великотърновския общински съвет до изтичане на горепосочения срок, независимо от 

начина на тяхното изпращане. 

Концепцията /програмата/ за развитието на публичното предприятие се 

поставя в запечатан плик с ненарушена цялост и с надпис „3а участие в конкурс за 

Управител на “Център за психично здраве-Велико Търново” ЕООД. На плика се 

отбелязват името на кандидата, адрес за кореспонденция, телефон и/или имейл адрес 

за връзка.  

Ще се разглеждат само документи, постъпили в деловодството на 

Великотърновския съвет в посочения в публичната покана срок. 

 

5. Етапи за провеждане на конкурса за възлагане на управлението на 

лечебните заведения: 

Етапите за провежането на конкурса са съгласно изискванията на чл. 50, ал. 

4 от Наредбата за условията и реда за упражняване правата на собственост в търговски 

дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна 

дейност от община Велико Търново. 

Въпросите от структурираното интервю /събеседване/ са на тема „Място и 

роля на лечебното заведение в предоставянето на здравни услуги в региона, 

повишаване качеството на медицинско обслужване, финансова политика, кадрова 

политика, бъдещо развитие“. 

 

6. Комисия за номиниране и провеждане на конкурсната процедура 

Великотърновски общински съвет назначава комисия за организиране и 

провеждане на конкурс за възлагане управлението на лечебното заведение в състав: 

6.1. Представители на Великотърновския общински съвет 

Росен Иванов, общински съветник 

Красин Каракоцев, общински съветник 
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д-р Иван Александров, общински съветник 

 

Резервен член на комисията 

д-р Валентин Точков, общински съветник 

 

6.2 Представители на кмета на Общината 3 /трима/ основни и 1 /един/ 

резервен член, определени със заповед на кмета на Общината. 

6.3 Независим експерт, определен съгласно чл. 48 от от Наредбата за 

условията и реда за упражняване правата на собственост в търговски дружества, 

участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна 

дейност от община Велико Търново. 

Правилата за работата на комисия и нейните задачите са уредени в раздел 

ІХ от Наредбата за условията и реда за упражняване правата на собственост в 

търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори 

за съвместна дейност от община Велико Търново. 

 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Благодаря на колегата Росен Иванов за 

положените усилия!  

 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Сключване на договор  за поправка на Договор 

от 19.03.2019 г. и допълнително споразумение към същия, с. Никюп, Вх. № 

2373/17.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Сключване на договор  за поправка на 

Договор от 19.03.2019 г. и допълнително споразумение към същия, с. Никюп, Вх. № 

2373 от 17.08.2022 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева-Тодорова: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Евгени Коев: За 

14. Елена Чамуркова: За 
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15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Йорданка Стефанова: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Арабаджиев: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: Въздържал се 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Светослав Дермански: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

31. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма“, 1 „въздържал се“. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1069 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във вр. с чл. 1, ал. 3, предл. 5 

от Правилника за дейността на ОбАП и чл. 47 и чл. 50 от Методика за подготовка на 

приватизационни сделки, провеждане на публични търгове и конкурси, сключване на 

приватизационни сделки и следприватизационен контрол в община Велико Търново 

(приета с решение на № 1333/26.05.2011 г на Великотърновски общински съвет, изм. 

и доп. с решения № 487/2012 г, № 1486 /30.05.2019 г. и № 642/29.07.2021 г. на ВТОбС), 

Великотърновски общински съвет възлага на Председателя на ОбС Велико Търново: 

а) Да подпише Договор за поправка на сключения на 19.03.2019 г. 

Договор за продажба чрез публичен търг на „Дворно място, попадащо в УПИ І от кв.48 

по плана на с. Никюп, община Велико Търново, заедно с построена в него сграда 

(бивша баня)” – собственост на Община Велико Търново, по силата на която поправка 

на страница 2 (втора), ред 12 (дванадесет), броено от горе на долу, след думите „с площ 

от“ да се заличи текста „29 000 (двадесет и девет хиляди) кв.м“ и на негово място да 

се постави текста „14 918 (четиринадесет хиляди деветстотин и осемнадесет) кв.м“; 

б) Едновременно с подписване на Договор за поправка на Договора от 

19.03.2019 г., да подпише Споразумение към сключения на 19.03.2019 г. Договор за 

продажба чрез публичен търг на „Дворно място, попадащо в УПИ І от кв.48 по плана 

на с. Никюп, община Велико Търново, заедно с построена в него сграда (бивша баня)”, 

по силата на което: 

- да бъде намалена определената в чл. 3 на Договора от 19.03.2019 г. 

цена със сума в размер на 27 713,38 (двадесет и седем хиляди седемстотин и 

тринадесет лева и 38 стотинки) лева, от която сумата 23 094,48 (двадесет и три хиляди 

и деветдесет и четири лева и 48 стотинки) лева представлява стойността за 14 082 

(четиринадесет хиляди и осемдесет и два) кв.м. от незастроеното дворно място, а 

сумата 4 618,90 (четири хиляди шестстотин и осемнадесет лева и 90 стотинки) лв. 
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представлява стойността на начисления и заплатен ДДС върху сумата 23 094,48 лв., с 

която е намалена продажната цена. Намаляването на продажната цена е определено 

при цена за един кв.м. площ, съобразно предложената от КУПУВАЧИТЕ при 

проведения търг обща цена, съответстваща на дадената пазарна оценка от лицензиран 

оценител и намаляването й с 25% на основание Решение № 1250/25.10.2018 г. на 

Великотърновски общински съвет; 

- Поради обстоятелството, че КУПУВАЧИТЕ са изплатили изцяло цената, 

определена в чл. 3 на Договора от 19.03.2019 г., ПРОДАВАЧЪТ се задължава да 

върне на КУПУВАЧИТЕ сума в размер на 27 713,38 (двадесет и седем хиляди 

седемстотин и тринадесет лева и 38 стотинки) лева, от която сумата 23 094,48 (двадесет 

и три хиляди и деветдесет и четири лева и 48 стотинки) лева представлява стойността 

за 14 082 (четиринадесет хиляди и осемдесет и два) кв.м. от незастроеното дворно 

място, а сумата 4 618,90 (четири хиляди шестстотин и осемнадесет лева и 90 стотинки) 

лв. представлява стойността на начисления и заплатен ДДС върху сумата 23 094,48 лв., 

с която е намалена продажната цена. Изплащането на сумата се извършва в срок до 7 

(седем) работни дни от подписването на споразумението, чрез превеждането й по 

посочена от купувачите банкова сметка разкрита в …………….. с IBAN 

………………………………………………, с титуляр БОЯН …………… ТРЕНЧЕВ;  

- С подписването на споразумението страните по същото приемат, че 

всички отношения помежду им, свързани с подписания от тях на 19.03.2019 г. Договор 

за продажба чрез публичен търг на „Дворно място, попадащо в УПИ І от кв.48 по плана 

на с. Никюп, община Велико Търново, заедно с построена в него сграда (бивша баня)” 

са изцяло и окончателно уредени и нямат претенции една към друга. 

 2. На основание чл. 10, т.4 от Правилника за дейността на ОбАП и чл.14, 

ал.3 от Наредбата за формиране и управление на приходите от приватизацията в 

община Велико Търново, Общински съвет Велико Търново дава съгласие да бъде 

извършен разход на средства от фонд „Покриване на разходите за приватизация и 

следприватизационен контрол” към Общинска агенция за приватизация в размер на 

сумата 27 713,38 (двадесет и седем хиляди седемстотин и тринадесет лева и 38 

стотинки) лева, от която 4 618,90 (четири хиляди шестстотин и осемнадесет лева и 90 

стотинки) лева представлява стойността на дължимия, съгласно чл. 45, ал.5, т.1, във 

вр. с чл. 25, ал. 2 от ЗДДС, данък върху добавената стойност, с основание 

възстановяване на намалената част от продажната цена и на съответната част от 

начисления и платен ДДС, на КУПУВАЧИТЕ по сключения на 19.03.2019 г. Договор 

за продажба чрез публичен търг на „Дворно място, попадащо в УПИ І от кв.48 по плана 

на с. Никюп, община Велико Търново, заедно с построена в него сграда (бивша баня)” 

– собственост на Община Велико Търново. 

 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с явно наддаване за продажба 

на недвижим имот, с. Русаля, Вх. № 2343/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Русаля, Вх. № 2343 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 
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Давам думата на Сашко Начев – кметски наместник на с. Русаля. Кметският 

наместник на село Русаля не присъства на заседанието. 

Предлагам да отложим точката. 

Подлагам на гласуване предложението за отлагане. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

1. Валентин Точков: За  

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов:За  

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За  

6. Гергана Евтимова: За  

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За  

9. Деян Куздов: За  

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Чолаков: За  

12. Драгомир Йосифов: За  

13. Евгени Коев: За  

14. Елена Чамуркова: За  

15. Жельо Желев: За  

16. Йорданка Стефанова: За  

17. Красин Каракоцев: За  

18. Мавроди Калейнски: За  

19. Мариян Арабаджиев: За  

20. Мирослав Трифонов: За  

21. Михаил Михалев: За  

22. Николен Стойнов: За  

23. Пламен Петров: За  

24. Росен Иванов: За  

25. Светослав Дермански: За  

26. Тихомир Нанев: За  

27. Тодор Тодоров: За  

28. Юлия Тонкова: За  

29. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението се приема с 29 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ няма. 

 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Буковец, Вх. № 2344/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Буковец, Вх. № 2344 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението. 

Давам думата на Красимир Минчев – кметски наместник на с. Буковец. 

Кметският наместник на село Буковец не присъства на заседанието. 
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Предлагам процедура „отлагане на гласуването“. Гласуването е с 

мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване. 

1. Атанас Парушев: За  

2. Валентин Точков: За  

3. Венцислав Спирдонов: За  

4. Георги Марков: За  

5. Георги Недев: За  

6. Гергана Евтимова: За  

7. Гюнай Далоолу: За  

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов:За  

10. Деян Хаджийски: За  

11. Димитър Чолаков: За  

12. Драгомир Йосифов: За  

13. Евгени Коев: За  

14. Елена Чамуркова: За  

15. Жельо Желев: За  

16. Йорданка Стефанова: За  

17. Красин Каракоцев: За  

18. Мавроди Калейнски: За  

19. Мариян Арабаджиев: За  

20. Мирослав Трифонов: За  

21. Михаил Михалев: За  

22. Николен Стойнов: За  

23. Петко Тюфекчиев: За  

24. Пламен Петров: За  

25. Росен Иванов: За  

26. Светослав Дермански: За  

27. Тихомир Нанев: За  

28. Юлия Тонкова: За  

29. Якоб ван Бейлен: За  

Предложението за отлагане беше прието с 29 „за“, „против“ няма“, 

„въздържал се“ няма. 

 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Буковец, Вх. № 2359/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Буковец, Вх. № 2359 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението. 

Поради отсъствие на кметския наместник на с. Буковец предлагам 

процедура „отлагане на гласуването“. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
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Предложението за отлагане беше подложено на гласуване. 

1. Валерия-Тереза Дончева: За  

2. Венцислав Спирдонов: За  

3. Гергана Евтимова: За  

4. Гюнай Далоолу: За  

5. Даниела Андреева-Тодорова: За  

6. Деян Куздов: За  

7. Димитър Чолаков: За  

8. Драгомир Йосифов: За  

9. Евгени Коев: За  

10. Жельо Желев: За  

11. Йорданка Стефанова: За  

12. Красин Каракоцев: За  

13. Мариян Арабаджиев: За  

14. Мирослав Трифонов: За  

15. Михаил Михалев: За  

16. Николен Стойнов: За  

17. Петко Тюфекчиев: За  

18. Пламен Петров: За  

19. Росен Иванов: За  

20. Светослав Дермански: За  

21. Стефан Антонов: За  

22. Тихомир Нанев: За  

23. Тодор Тодоров: За  

24. Христо Стоев: За  

25. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 25 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Пчелище, Вх. № 2346/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Пчелище, Вх. № 2346 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата на Гица Лазарова – кмет на с. Пчелище. 

Поради отсъствието на г-жа Лазарова, подлагам на гласуване процедура 

„отлагане на гласуването“. Гласуването е с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване. 

1. Валерия-Тереза Дончева: За   

2. Венцислав Спирдонов: За  

3. Георги Марков: За  

4. Георги Недев: За  

5. Гергана Евтимова: За  
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6. Даниела Андреева-Тодорова: За  

7. Деян Куздов: За  

8. Деян Хаджийски: За  

9. Димитър Чолаков: За  

10. Драгомир Йосифов: За  

11. Евгени Коев: За  

12. Елена Чамуркова: За  

13. Жельо Желев: За  

14. Йорданка Стефанова: За  

15. Красин Каракоцев: За  

16. Мариян Арабаджиев: За  

17. Мирослав Трифонов: За  

18. Михаил Михалев: За  

19. Николен Стойнов: За  

20. Петко Тюфекчиев: За  

21. Пламен Петров: За  

22. Росен Иванов: За  

23. Светослав Дермански: За  

24. Стефан Антонов: За  

25. Стоян Витанов: За  

26. Тихомир Нанев: За  

27. Тодор Тодоров: За  

28. Христо Стоев: За  

29. Юлия Тонкова: За  

30. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението за отлагане беше прието с 30 „за“, „против“ няма“, 

„въздържал се“ няма. 

 

ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с явно наддаване 

за продажба на недвижим имот, с. Габровци, Вх. № 2349/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Габровци, Вх. № 2349 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата на Христо Медникаров – кметски наместник на с. Габровци. 

Г-н ХРИСТО МЕДНИКАРОВ: Потвърждавам становището си. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 
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3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Чолаков: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Евгени Коев: За 

14. Елена Чамуркова: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Светослав Дермански: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

33. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1070 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2022 г.  недвижим имот частна 

общинска собственост: 

- Изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №531.6 /пет три едно точка шест/ по 

Плана на новообразуваните имоти на землище с. Габровци, община Велико Търново, 

местност „Курията-Шодековци“, с площ 1 117 кв.м. /хиляда сто и седемнадесет 

квадратни метра/, категория девета, актуван с АЧОС №7420/23.06.2022 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл.56, ал.1 

и чл.116, ал.1, т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие да 

бъдат обявени публични търгове с явно наддаване за продажба на недвижим имот 

частна общинска собственост, както следва: 



Протокол № 44 от заседание на Вeликотърновски общински съвет – 25.08.2022 г. 
 

51 
 

- Изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №531.6 /пет три едно точка шест/ по 

Плана на новообразуваните имоти на землище с. Габровци, община Велико Търново, 

местност „Курията-Шодековци“, с площ 1 117 кв.м. /хиляда сто и седемнадесет 

квадратни метра/, категория девета, актуван с АЧОС №7420/23.06.2022 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, 

изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 5 170,00 лв. /пет 

хиляди сто и седемдесет лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 

търгове с явно наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за 

общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Ресен, Вх. № 2352/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Ресен, Вх. № 2352 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата на Йорданка Колева – кмет на с. Ресен. 

Г-жа ЙОРДАНКА КОЛЕВА: Поддържам становището си. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Красин Каракоцев: За 

16. Мавроди Калейнски: За 

17. Мариян Арабаджиев: За 

18. Михаил Михалев: За 
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19. Николен Стойнов: За 

20. Петко Тюфекчиев: За 

21. Пламен Петров: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Светослав Дермански: За 

24. Стефан Антонов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Якоб ван Бейлен: За 

 

Гюнай Далоолу и Мирослав Трифонов заявиха, че гласуват „за“. 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1071 

 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2022 г. недвижим имот частна 

общинска собственост: 

- недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на с. Ресен, 

представляващ поземлен имот с идентификатор №62517.500.1616 /шест две пет едно 

седем точка пет нула нула точка едно шест едно шест/ по Кадастралната карта и 

кадастралните регистри на с. Ресен, с площ от 1 200 кв.м. /хиляда и двеста квадратни 

метра/, с начин на трайно ползване: За ниско застрояване, а по регулационния план на 

с. Ресен, представляващ незастроен урегулиран поземлен имот VI /шест римско/ от 

строителен квартал 106 /сто и шест/, актуван с АЧОС №7355/14.03.2022 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл.56, ал.1 

и чл.116, ал.1, т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие да 

бъдат обявени публични търгове с явно наддаване за продажба на недвижим имот 

частна общинска собственост, както следва: 

- недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на с. Ресен, 

представляващ поземлен имот с идентификатор №62517.500.1616 /шест две пет едно 

седем точка пет нула нула точка едно шест едно шест/ по Кадастралната карта и 

кадастралните регистри на с. Ресен, с площ от 1 200 кв.м. /хиляда и двеста квадратни 

метра/, с начин на трайно ползване: За ниско застрояване, а по регулационния план на 

с. Ресен представляващ незастроен урегулиран поземлен имот VI /шест римско/ от 

строителен квартал 106 /сто и шест/, актуван с АЧОС №7355/14.03.2022 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, 

изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 15 600,00 лв. 

/петнадесет хиляди и шестстотин лева/ без начислен ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 
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търгове с явно наддаване за продажба на имота, съгласно разпоредбите на Закона за 

общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 2356/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 2356 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението. 

Давам думата на Кирил Ангелски – кмет на село Шемшево. 

Г-н КИРИЛ АНГЕЛСКИ: Дал съм положително становище, 

потвърждавам становището си. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Красин Каракоцев: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Мариян Арабаджиев: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Михаил Михалев: За 

19. Николен Стойнов: За 

20. Петко Тюфекчиев: За 

21. Пламен Петров: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Светослав Дермански: За 

24. Стефан Антонов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Якоб ван Бейлен: За 
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Предложението беше прието с 28 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1072 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2022 г.  недвижим имот частна 

общинска собственост: 

- изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №124.110 /едно две четири точка едно 

едно нула/ по Плана на новообразуваните имоти на землище с. Шемшево, община 

Велико Търново, местност „Ловджийска чешма“, с площ 1 018 кв.м. /хиляда и 

осемнадесет квадратни метра/, категория четвърта, актуван с АЧОС №7380/13.04.2022 

г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл.56, ал.1 

и чл.116, ал.1, т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие да 

бъдат обявени публични търгове с явно наддаване за продажба на недвижими имоти 

частна общинска собственост, както следва: 

- изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №124.110 /едно две четири точка едно 

едно нула/ по Плана на новообразуваните имоти на землище с. Шемшево, община 

Велико Търново, местност „Ловджийска чешма“, с площ 1 018 кв.м. /хиляда и 

осемнадесет квадратни метра/, категория четвърта, актуван с АЧОС №7380/13.04.2022 

г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, 

изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 9 427,00 лв. /девет 

хиляди четиристотин двадесет и седем лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 

търгове с явно наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за 

общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 2357/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 2357 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението. 

Давам думата на Кирил Ангелски – кмет на село Шемшево. 

Г-н КИРИЛ АНГЕЛСКИ: Потвърждавам становището си. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Не са заявени изказвания. 
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Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Гергана Евтимова: За 

5. Даниела Андреева-Тодорова: За 

6. Деян Куздов: За 

7. Деян Хаджийски: За 

8. Драгомир Йосифов: За 

9. Евгени Коев: За 

10. Елена Чамуркова: За 

11. Йорданка Стефанова: За 

12. Красин Каракоцев: За 

13. Мавроди Калейнски: За 

14. Мариян Арабаджиев: За 

15. Мирослав Трифонов: За 

16. Николен Стойнов: За 

17. Петко Тюфекчиев: За 

18. Пламен Петров: За 

19. Росен Иванов: За 

20. Светослав Дермански: За 

21. Тодор Тодоров: За 

22. Христо Стоев: За 

23. Юлия Тонкова: За 

24. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 24 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1073 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2022 г.  недвижим имот частна 

общинска собственост: 

- територии, предназначени за селското стопанство /земя по §4 от ПЗР на 

ЗСПЗЗ/, представляващи новообразуван поземлен имот №124.3 /едно две четири точка 

три/ по Плана на новообразуваните имоти на землище с. Шемшево, община Велико 

Търново, местност „Ловджийска чешма“, с площ 769 кв.м. /седемстотин шестдесет и 

девет квадратни метра/, категория четвърта, актуван с АЧОС №7388/21.04.2022 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл.56, ал.1 

и чл.116, ал.1, т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие да 

бъдат обявени публични търгове с явно наддаване за продажба на недвижими имоти 

частна общинска собственост, както следва: 
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- територии, предназначени за селското стопанство /земя по §4 от ПЗР на 

ЗСПЗЗ/, представляващи новообразуван поземлен имот №124.3 /едно две четири точка 

три/ по Плана на новообразуваните имоти на землище с. Шемшево, община Велико 

Търново, местност „Ловджийска чешма“, с площ 769 кв.м. /седемстотин шестдесет и 

девет квадратни метра/, категория четвърта, актуван с АЧОС №7388/21.04.2022 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, 

изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 7 121,00 лв. /седем 

хиляди сто двадесет и един лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 

търгове с явно наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за 

общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез 

продажба, с. Шемшево, Вх. № 2358/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез 

продажба, с. Шемшево, Вх. № 2358 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата на Кирил Ангелски – кмет на с. Шемшево. 

Г-н КИРИЛ АНГЕЛСКИ: Потвърждавам становището си. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Арабаджиев: За 
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19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Светослав Дермански: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

31. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1074 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2022 г.  недвижим имот частна 

общинска собственост: 

- общинско място с площ от 20 /двадесет/ кв.м., актувано с акт за частна 

общинска собственост №7415/20.06.2022 г., представляващо 20/790 /двадесет върху 

седемстотин и деветдесет/ идеални части от УПИ V-776 /урегулиран поземлен имот 

пет римско за имот седемстотин шестдесет и шест/ от строителен квартал 85 

/осемдесет и пет/ по плана на с. Шемшево, целият с площ от 790 кв.м. /седемстотин и 

деветдесет квадратни метра/; останалата част от който е собственост на Красимир 

……………Начев с адрес ………………………… 

2. На основание чл. 21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.36, ал.1, т.2 от ЗОС, чл.64, 

ал.1  и ал.2, т.2 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 

прекратяване на съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от 

недвижим имот:  

- общинско място с площ от 20 /двадесет/ кв.м., актувано с акт за частна 

общинска собственост №7415/20.06.2022 г., представляващо 20/790 /двадесет върху 

седемстотин и деветдесет/ идеални части от УПИ V-776 /урегулиран поземлен имот 

пет римско за имот седемстотин шестдесет и шест/ от строителен квартал 85 

/осемдесет и пет/ по плана на с. Шемшево, целият с площ от 790 кв.м. /седемстотин и 

деветдесет квадратни метра/; останалата част от който е собственост на Красимир 

………………. Начев с адрес …………………. 

3. Определя стойност въз основа на експертната оценка,  изготвена от 

оценител на недвижими имоти, за общинско място с площ от 20 /двадесет/ кв.м., 

актувано с акт за частна общинска собственост №7415/20.06.2022г., представляващо 

20/790 /двадесет върху седемстотин и деветдесет/ идеални части от УПИ V-776 

/урегулиран поземлен имот пет римско за имот седемстотин шестдесет и шест/ от 
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строителен квартал 85 /осемдесет и пет/ по плана на с. Шемшево, целият с площ от 790 

кв.м. /седемстотин и деветдесет квадратни метра/; в размер на 580,00 лв. /петстотин и 

осемдесет лева/ без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по сметка на 

Община Велико Търново IBAN BG43 SОMB 9130 8424761244 код 44 56 00 BIC 

SOMBBGSF при „Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо 

присъщи разходи по сделката – ДДС, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, местен данък, 

стойност на експертната оценка, такса вписване и др., са за сметка на Красимир 

………………… Начев с адрес ……………….. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 

действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 

за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество.  

 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост 

чрез продажба, с. Вонеща вода, Вх. № 2355/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез 

продажба, с. Вонеща вода, Вх. № 2355 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението. 

Давам думата на Янко Първанов – кметски наместник на с. Вонеща вода. 

Г-н ЯНКО ПЪРВАНОВ: Потвърждавам становището, което съм дал. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева-Тодорова: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Чолаков: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Евгени Коев: За 

15. Елена Чамуркова: За 

16. Жельо Желев: За 

17. Йорданка Стефанова: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 
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20. Мариян Арабаджиев: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Светослав Дермански: За 

28. Стефан Антонов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Юлия Тонкова: За 

32. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1075 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2022 г. недвижим имот частна 

общинска собственост: 

- общинско място с площ от 83 /осемдесет и три/ кв.м., актувано с акт за частна 

общинска собственост №7417/20.06.2022 г., представляващо 83/483 /осемдесет и 

три върху четиристотин осемдесет и три/ идеални части от овощни насаждения 

/нетерасирани/ /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващи новообразуван 

поземлен имот №518.1 /пет едно осем точка едно/ по Плана на новообразуваните 

имоти на землище с. Вонеща вода, местност „Пилиня 5“, целият с площ от 483 

кв.м. /четиристотин осемдесет и три квадратни метра/, втора категория; 

останалата част от който е собственост на Янка ………………Кавалджиева, ЕГН 

……………., Христо …………Радков, ЕГН ………………… и Пенка 

………………Радкова, ЕГН ……………………….. 

2.    На основание чл. 21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.64, 

ал.1  и ал.2, т.2 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 

прекратяване на съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от 

недвижим имот:  

- общинско място с площ от 83 /осемдесет и три/ кв.м., актувано с акт за 

частна общинска собственост №7417/20.06.2022 г., представляващо 83/483 /осемдесет 

и три върху четиристотин осемдесет и три/ идеални части от овощни насаждения 

/нетерасирани/ /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващи новообразуван 

поземлен имот №518.1 /пет едно осем точка едно/ по Плана на новообразуваните 

имоти на землище с. Вонеща вода, местност „Пилиня 5“, целият с площ от 483 кв.м. 

/четиристотин осемдесет и три квадратни метра/, втора категория; останалата част от 
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който е собственост на Янка ………………Кавалджиева, ЕГН ………………, Христо 

………………Радков, ЕГН ………………и Пенка ………… Радкова, ЕГН………….. 

3.    Определя стойност въз основа на експертната оценка, изготвена от 

оценител на недвижими имоти, за общинско място с площ от 83 /осемдесет и три/ кв.м., 

актувано с акт за частна общинска собственост №7417/20.06.2022 г., представляващо 

83/483 /осемдесет и три върху четиристотин осемдесет и три/ идеални части от овощни 

насаждения /нетерасирани/ /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващи 

новообразуван поземлен имот №518.1 /пет едно осем точка едно/ по Плана на 

новообразуваните имоти на землище с. Вонеща вода, местност „Пилиня 5“, целият с 

площ от 483 кв.м. /четиристотин осемдесет и три квадратни метра/, втора категория; в 

размер на 407,00 лв. /четиристотин и седем лева/, които следва да бъдат заплатени по 

сметка на Община Велико Търново IBAN BG43 SОMB 9130 8424761244 код 44 56 00 

BIC SOMBBGSF при „Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички 

необходимо присъщи разходи по сделката – ДДС, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, 

местен данък, стойност на експертната оценка, такса вписване и др., са за сметка на 

Янка …………. Кавалджиева, ЕГН …………….., Христо ………….. Радков, ЕГН 

…………… и Пенка ……………. Радкова, ЕГН…………………….. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 

действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 

за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество.  

 

ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно право на 

строеж по реда на ЗФВС, гр. Велико Търново, Вх. № 2351/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на 

строеж по реда на ЗФВС, гр. Велико Търново, Вх. № 2351 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по СТДМ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Аз ще задам един въпрос към вносителя 

на предложението. Ако може, да бъде изписан проектът за решение на екрана! 

В проекта за решение, в точка 1 пише: „площ 94 кв.м, с начин на трайно 

ползване - за електроенергийно производство“.  

Точка 2 отново ние даваме право на БФС за 30 години да прави 

електроенергийно производство.  

Моля да ми бъде пояснено, това какво означава в рамките на това 

предложение! Означава ли, че БФС ще прави електростанция или нещо друго на този 

участък? Аз не можах да разбера, така че чакам отговор от вносителя. 

Г-жа МАРИНЕЛА ДЖАРТОВА – началник-отдел „Управление на 

собствеността“: Изписаното в т. 1 и т. 2 на предложението за решение е начинът на 

трайно ползване към настоящия момент на имота. Той е така обособен и по 

Кадастрална карта, и по Регулационния план на В. Търново. Преди няколко сесии 

направихме решение за две насрещни дарения. Ние дарихме на Енергопроизводство 

наш имот, в който те да си изградят трафопоста, а те ни дариха този имот, който е с 
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начин на трайно ползване за енергийно производство. Правото на строеж в полза на 

БФС се учредява за спортно съоръжение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Други изказвания не са заявени. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Арабаджиев: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Пламен Петров: За 

23. Светослав Дермански: За 

24. Стефан Антонов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

29. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 29 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1076 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2022 г. поземлен имот с 

идентификатор №10447.503.331 /едно нула четири четири седем точка пет нула три 

точка три три едно/по Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Велико 
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Търново, с площ 94 кв.м. /деветдесет и четири квадратни метра/, с начин на трайно 

ползване: За електроенергийно производство. 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.37, ал.6, т.3 от ЗОС, във 

връзка с чл.113, ал.2, ал.3, ал.4 от Закона за физическото възпитание и спорта, чл.69, 

ал.1, т.3 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие Община Велико Търново 

да учреди на БЪЛГАРСКИ ФУТБОЛЕН СЪЮЗ ГРАД СОФИЯ ЕИК 000692965, 

представляван от Борислав ……………… Михайлов, безвъзмездно право на строеж за 

срок от 30 /тридесет/ години, върху поземлен имот с идентификатор №10447.503.331 

/едно нула четири четири седем точка пет нула три точка три три едно/по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Велико Търново, с площ 94 кв.м. 

/деветдесет и четири квадратни метра/, с начин на трайно ползване: За 

електроенергийно производство; за възстановяване на затревен футболен терен с 

естествено покритие за провеждане на тренировъчна и състезателна дейност, с игрално 

поле: 100/60 м. и обща затревена площ 8000 кв.м., както и необходимите за 

функционирането му съоръжения на техническата инфраструктура. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да издаде заповед и да 

сключи договор за учредяване на безвъзмездното и срочно право на строеж при 

спазване разпоредбите на приложимото законодателство. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване право на управление 

в полза на Община Велико Търново върху недвижим имот публична държавна 

собственост, Вх. № 2347/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване право на управление в 

полза на Община Велико Търново върху недвижим имот,  публична държавна 

собственост, Вх. № 2347 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Ще взема думата, за да предложа да отложим точката за следващото 

заседание, докато се получи подкрепа на предложението на г-н Коев за получаване 

становище от Гимназията по туризъм. 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА – заместник-кмет “Финанси“ в 

Община В. Търново: Гимназията по туризъм не е принципал на този имот. Вчера 

директорката се е обаждала в МОН и те са казали, че те ще дадат становище. Няма как 

директорът да дава становище. Тя също е ползвател.  

Аз предлагам да се гласува така точката. Разбира се, МОН ще разреши 

казуса, но по този начин ние се лишаваме от възможността да кандидатстваме по 

програмите към МОН за оправяне на тези детски площадки, защото трябва да се 

представи документ за ползване или за собственост. В случая ние нямаме нито един от 

двата.  

Ако го отложим, какво правим? След решението на Общинския съвет ще 

очакваме тяхното решение.  

Аз предлагам да подкрепите точката. Г-жа Таня Данчева е запозната със 

случая, така че не мисля, че има проблем. 
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Г-н ЕВГЕНИ КОЕВ: Аз също мога да кажа, че съм запознат изключително 

добре от години със случая и с казуса, който стои. Грижата основно е за подобряване 

на материалната база за всички ученици във В. Търново. Това е един пример за това, 

когато не се вземат навременно правилни решения, как даден въпрос след това трябва 

да има своите трудни решения.  

Така че аз подкрепям да гласувате. Аз ще се въздържа, няма да гласувам по 

тази точка, тъй като съм служител в гимназията, да не би някой да го изтълкува като 

конфликт на интереси. Призовавам да гласувате, да подкрепите точката и се надявам 

в бъдеще в добрия тон и дух, с мисъл за всички деца, и за тези, които се обучават в 

основното училище, и тези, които се обучават в гимназията, защото и там има проблем 

с осигуряване на материалната база за спорт, със съдействието на кмета на гр. В. 

Търново да се намери най-доброто решение, за да бъде подобрена материалната база 

за всички. Подкрепям, за да не се пропускат срокове по тази процедура, защото тя няма 

да бъде кратка, предполагам, че ще продължи поне няколко месеца, ние да не я спираме 

и да се даде ход за нейното решаване. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Оттеглям предложението си за 

отлагане. 

Няма заявени други изказвания.  

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Мариян Арабаджиев: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Михаил Михалев: За 

19. Николен Стойнов: За 

20. Пламен Петров: За 

21. Росен Иванов: За 

22. Светослав Дермански: За 

23. Стефан Антонов: За 

24. Тихомир Нанев: За 

25. Тодор Тодоров: За 
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26. Христо Стоев: За 

27. Юлия Тонкова: За 

28. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 28 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

Р Е Ш Е Н И Е  №  1077 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.7, ал.5, т.2 и чл.15, ал.1 и 

ал.2 от Закона за държавната собственост, във връзка с чл.6, ал.2 от ППЗДС, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за започване на административна 

процедура по учредяване право на управление за срок от десет години в полза на 

Община Велико Търново върху част от недвижим имот публична държавна 

собственост, с административен адрес гр. Велико Търново, ул. „Цанко Церковски“ 

№10, представляваща част от поземлен имот с идентификатор №10447.504.354 /едно 

нула четири четири седем точка пет нула четири точка три пет четири/ по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Велико Търново, актуван Акт за 

публична държавна собственост №3759/15.11.2011 г., а именно: изградена открита 

спортна площадка, с цел ползването й от ОУ „Димитър Благоев“ гр. Велико Търново. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички 

необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение при 

спазване на действащата нормативна уредба. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот частна общинска собственост, с. Вонеща вода, Вх. № 2360/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот 

частна общинска собственост, с. Вонеща вода, Вх. № 2360 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението. 

Давам думата на Янко Първанов – кметски наместник на с. Вонеща вода. 

Г-н ЯНКО ПЪРВАНОВ: Потвърждавам становището си. Д-р Иванова има 

намерение да прави скенар терапия. Не съм запознат, някаква електротерапия е това. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Хаджийски: За 

8. Димитър Чолаков: За 
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9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Жельо Желев: За 

12. Иван Александров: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Красин Каракоцев: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Мариян Арабаджиев: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Михаил Михалев: За 

19. Николен Стойнов: За 

20. Петко Тюфекчиев: За 

21. Пламен Петров: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Стефан Антонов: За 

24. Стоян Витанов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Юлия Тонкова: За 

28. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 28 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1078 

 

I. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2022 г. следния недвижим имот:  

- част от имот - частна общинска собственост, находящ се в с. Вонеща вода, 

представляващ кабинет в сградата на кметството, построена в УПИ VІ на строителен 

квартал 7 по плана на с. Вонеща вода, актуван с АЧОС № 355/02.02.1998 год., а именно: 

помещение с площ 21,00 кв. м, намиращо се на І етаж на сградата с предназначение- 

кабинет за „СКЕНАР терапия“. 

II. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за 

общинска собственост, чл.35, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, и във връзка със Заявление вх. № 94-ММ-16682-

1/11.07.2022 год. от д-р Миглена ……………….. Миланова,  Великотърновски 

общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част 

от имот - частна общинска собственост, находящ се в с. Вонеща вода, представляващ 

кабинет в сградата на кметството, построена в УПИ VІ на строителен квартал 7 по 

плана на с. Вонеща вода, актуван с АЧОС № 355/02.02.1998 год., а именно: помещение 

с площ 21,00 кв. м, намиращо се на І етаж на сградата с предназначение- кабинет за 

„СКЕНАР терапия“, при месечна наемна цена 24,00 лв. (двадесет и четири лева) с 

включен ДДС.  

III. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за 

наем по реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2350/12.08.2022 

г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 

публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2350 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Стефан Антонов: За 

26. Стоян Витанов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

31. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 1079 

 

I. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2022 г. следния недвижим имот: част 

от имот общинска собственост, намиращ се в ДСХ „Венета Ботева” гр. Велико 

Търново, представляващ коридорна площ 2,00 кв. м. 

  ІI. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 7 и 8 от Закона за 

общинска собственост и чл. 25 от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава 

съгласие за отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 

намиращ се в гр. Велико Търново, ул. “Иларион Драгостинов” № 3, Дом за стари хора 

„Венета Ботева”, актуван с АПОС 2999/22.07.2005 г., представляващ коридорна площ 

2,00 кв. м., за срок от 3 /три/ години за поставяне на вендинг машина за пакетирани 

храни, безалкохолни и топли напитки при начална тръжна цена 70,00 лв. /седемдесет 

лева/ с ДДС на месец. 

ІIІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 

публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем при условия и ред, 

определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 

  

ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част 

от имот частна общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2342/12.08.2022 

г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 

частна общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2342 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по СТДМ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: Предлагам отлагане на тази точка за следващото 

заседание на Общинския съвет, за да имаме време да се запознаем по-подробно с 

„Идеен проект, зона за спортни и атракционни съоръжения в зелени площи УПИ 11 37 

79, кв. 237 по Регулационния план на гр. В. Търново“, като също така бих искал да 

бъде поканен за изслушване управителят на ОП „Спортни имоти“ относно неговата 

визия за развитието на този терен. 

Г-н НЕЙКО ГЕНЧЕВ – заместник-кмет „Хуманитарни дейности“ в 

Община В. Търново: Искам да внеса малко яснота по този въпрос. Има идея в 

администрацията спорната спортна площадка да се премести там, на мястото, което 

наричаме условно „циркова площадка“, т.е. съоръженията, част от които са 

демонтирани. По този начин ще изпълним няколко цели. Първо: ще се допринесе за 

създаването на това място, което наричаме „циркова площадка“ за един, да го наречем, 

център за рекреация и спорт. Ще можем да използваме тези съоръжения за скейтборд 

и баскетбол, и то на подходящо място, тъй като мястото е достатъчно отдалечено от 
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жилищните сгради, за да не пречи на живеещите в тях и е достатъчно близо, за да се 

използва от жителите на три квартала.  

Мисля, че това е много добро решение и ще допринесе за създаването на 

този, условно наречен, център, от който великотърновци имат нужда. Ето защо и аз се 

присъединявам към мнението на г-н Марков. Моля Ви да отложите тази точка, защото 

се изисква технологично време, а когато ние сме готови с архитектурната концепция и 

финансовите разчети, ще Ви представим предложението в цялост. Иначе, ако сега се 

приеме, евентуално, тази точка, ще създадем най-вероятно неудобства, както за 

лицето, което е подало това предложение, така и за Община В. Търново, ако се наложи 

впоследствие този обект да се мести на друго място. 

Г-жа ЕЛЕНА ЧАМУРКОВА: Против съм тази процедура, защото аз съм 

правила въпроси няколко пъти за това място и визията е била ясно изказана от г-н 

Панов и от г-н Павлов и сега да бавим такава инвестиция, не намирам за разумно, но 

мнозинството ще реши. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване.  

Поставям на гласуване предложението на Георги Марков за отлагане до 

следващо заседание, за да се внесе цялостната визия за развитие, и да бъде поканен за 

изслушване директорът на ОП "Спортни имоти и прояви". 

Предложението беше подложено на гласуване. 

1. Атанас Парушев: За  

2. Валентин Точков: За  

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За  

5. Георги Марков: За  

6. Георги Недев: За  

7. Гергана Евтимова: За  

8. Даниела Андреева-Тодорова: За  

9. Деян Куздов: Въздържал се 

10. Деян Хаджийски: За  

11. Димитър Чолаков: За  

12. Драгомир Йосифов: За  

13. Евгени Коев: Въздържал се 

14. Елена Чамуркова: Против  

15. Жельо Желев: За  

16. Иван Александров: Въздържал се  

17. Йорданка Стефанова: За  

18. Красин Каракоцев: За  

19. Мавроди Калейнски: Въздържал се  

20. Мариян Арабаджиев: За  

21. Мирослав Трифонов: За  

22. Михаил Михалев: Въздържал се  

23. Николен Стойнов: За  

24. Петко Тюфекчиев: Въздържал се  

25. Пламен Петров: Въздържал се 
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26. Росен Иванов: За  

27. Стефан Антонов: За  

28. Стоян Витанов: Въздържал се 

29. Тихомир Нанев: За  

30. Тодор Тодоров: Въздържал се  

31. Христо Стоев: За  

32. Юлия Тонкова: За  

33. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 23 „за“, 1 „против“ 9 „въздържал се“. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Почасово отдаване под наем на 

част от имот публична общинска собственост /СУ „Владимир Комаров“/, Вх. № 

2345/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Почасово отдаване под наем на част от 

имот, публична общинска собственост, гр. Велико Търново /СУ „Владимир Комаров“/, 

Вх. № 2345 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Иван Александров: За 

12. Йорданка Стефанова: За 

13. Красин Каракоцев: За 

14. Мавроди Калейнски: За 

15. Мариян Арабаджиев: За 

16. Мирослав Трифонов: За 

17. Николен Стойнов: За 

18. Пламен Петров: За 

19. Росен Иванов: За 

20. Стефан Антонов: За 

21. Тихомир Нанев: За 

22. Тодор Тодоров: За 

23. Христо Стоев: За 

24. Якоб ван Бейлен: За 
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Предложението беше прието с 24 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1080 

 

I. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 7 и 8 от Закона за 

общинска собственост, чл. 25 от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава 

съгласие за почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 

собственост за срок от 3 (три) учебни години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. 

„Бяла Бона” № 9 /СУ „Владимир Комаров”/, представляващ: физкултурен салон с 

площ 282,00 кв. м., разположен в корпус „Г“, при начална тръжна цена 20,40 лв. 

/двадесет лева и четиридесет стотинки/ с ДДС на час, за обучение по народни танци с 

график: понеделник и сряда от 18:30 до 19:30 часа. 

IІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 

публичен търг с явно наддаване за почасово отдаване на имот под наем при условия и 

ред, определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество и съгласно графика, определен от Директора на 

СУ „Владимир Комаров”. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на обект от 

първостепенно значение по реда на ЗОС, гр. Велико Търново, Вх. № 

2353/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на обект от първостепенно 

значение по реда на ЗОС, гр. Велико Търново, Вх. № 2353 от 12.08.2022 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 
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14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Пламен Петров: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Стефан Антонов: За 

25. Стоян Витанов: Въздържал се 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

30. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 29 „за“, „против“ няма“, 1 „въздържал се“. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1081 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, чл.8, ал.9, т.6 от ЗОС, във 

връзка с §1 т.6 от ДР на ЗОС, Великотърновски общински съвет допълва Годишната 

програма за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2022 г., 

като определя за общински обект от първостепенно значение „Проект за изменение на 

Общ устройствен план на Община Велико Търново за ПИ с идентификатор 10447.34.35 

по КККР на гр. Велико Търново, като се промени обозначаването и устройствената 

зона, в която е включен имотът, от зона „Жм1“ в устройствена зона „Жм“, в която се 

допуска застрояване при спазване на следните устройствени параметри: Максимална 

Плътност на застрояване (П застр.) – 60%; Максимална интензивност на застрояване 

(К инт.) – 1,2; Минимална Озеленена площ (П озел.) – 40%, като една трета от 

необходимата озеленена площ трябва да бъде осигурена с дървесна растителност“. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на изменение на 

Общ устройствен план на Община Велико Търново, Вх. № 2339/12.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на изменение на Общ 

устройствен план на Община Велико Търново, Вх. № 2339 от 12.08.2022 г. 

ПК по УТТП приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 
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3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Димитър Чолаков: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Арабаджиев: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Пламен Петров: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Стефан Антонов: За 

24. Стоян Витанов: Въздържал се 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

29. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 28 „за“, „против“ няма“, 1 „въздържал се“. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1082 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.134, ал.1, т.1 и т.2 и ал.3 от 

ЗУТ, чл.127, ал.6 от ЗУТ, в изпълнение  на Решение №992 от Протокол №41от 

заседание, проведено на 26.05.2022г. на Великотърновския общински съвет, писмо  

№1188(10) от 11.08.2022 г. с приложено към него Решение №ВТ-12-ЕО/2022г. на 

РИОСВ-Велико Търново, и решение №84 от протокол №6 от проведено заседание на 

27.07.2022г. на ЕСУТ, Великотърновски общински съвет: 

Одобрява Проект за изменение на Общ устройствен план на Община 

Велико Търново за ПИ с идентификатор 10447.34.35 по КККР на гр. Велико Търново, 

като се промени обозначаването и устройствената зона, в която е включен имотът от 

зона „Жм1“ в устройствена зона „Жм“, в която се допуска застрояване при спазване на 

следните устройствени параметри: Максимална Плътност на застрояване (П застр.) – 

60%; Максимална интензивност на застрояване (К инт.) – 1,2; Минимална Озеленена 

площ (П озел.) – 40%, като една трета от необходимата озеленена площ трябва да бъде 

осигурена с дървесна растителност. 
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На основание чл.215, ал.4 във връзка с чл.127, ал.12 от ЗУТ, решението 

подлежи на обжалване в 14-дневен срок от обнародването в „Държавен вестник” чрез 

Великотърновски общински съвет пред Великотърновския административен съд. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на проект за ПУП, с. 

Арбанаси, Вх. № 2308/21.07.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на проект за ПУП, с. 

Арбанаси, Вх. № 2308 от 21.07.2022 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението, като предлагат да 

отпадне текстът в скобите в т. 1 от проекта за решение.  

Давам думата на Тошо Кръстев – кметски наместник с. Арбанаси. 

Г-н ТОШО КРЪСТЕВ: По тази точка през 2018 г. дадох становище за 

промяна предназначението на земя в местността „До село“, извън урбанизираната зона 

и за промяна от пасищна мера в ПУП и ПЗ за паркинг. От 2018 г. досега премина през 

различни институции. Получи се разрешение от Министерството на културата, от 

Полицията, от всички инстанции, които са необходими.  

Аз дадох становището, защото през 2018 г. по данни на РИМ 

посещаемостта в Арбанаси варира между 150 000-170 000 организирани гости, а 

сигурно и още толкова. Сега, в момента, не е чак толкова, но идва момент, когато по 

обед се събират по 10-12 автобуса, които спират, където става опасно за движението. 

Няколко пъти съм се обръщал към органите на реда, но те ми отговарят, че няма 

алтернатива къде да отпращат автобусите и гостите, които са с леки автомобили. 

Аз подкрепям становището на г-н Панов да се даде право за изграждане на 

ПУП и ПЗ, за да може да се осъществи този проект, който го чакаме вече четири 

години. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението на ПК по УТТП и ПК по ЗГОС – да 

отпадне текстът в скобите в т. 1 от проекта за решение. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 
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13. Иван Александров: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Красин Каракоцев: За 

16. Мавроди Калейнски: За 

17. Мариян Арабаджиев: За 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Михаил Михалев: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Пламен Петров: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Стефан Антонов: За 

25. Стоян Витанов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

30. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното 

предложение с приетата промяна. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Арабаджиев: За 

19. Михаил Михалев: За 

20. Петко Тюфекчиев: За 

21. Пламен Петров: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Стефан Антонов: За 

24. Стоян Витанов: За 
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25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

29. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 29 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1083 

 

    На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл. 129, ал.1, чл.110, ал.1, т.3 

от Закона за устройство на територията (ЗУТ) и Решение № 69 от Протокол № 

5/22.06.2022г. на Експертния съвет по устройство на територията при Община Велико 

Търново, Великотърновски общински съвет одобрява:  

1. Проект за подробен устройствен план-план за застрояване /ПУП-ПЗ/ за 

ПИ с идентификатор 00583.31.14 по КККР на с. Арбанаси, м. „До село“, общ. Велико 

Търново: 

- с цел създаване на устройствена основа за промяна предназначението на 

земеделска земя с НТП „пасище“ в територия - „за паркинг“, при задължително 

спазване на условията за охранителната зона и режим.  

2. План-схема за електроснабдяване за ПИ с идентификатор 00583.31.14 по 

КККР на с. Арбанаси, м. „До село“,, общ. Велико Търново, съгласно Предварително 

становище с изх. № ПУПРОК-7169/22.11.2018 г. от „Електроразпределение Север“ 

АД. 

3. План-схема за водоснабдяване за ПИ с идентификатор 00583.31.14 по 

КККР на с. Арбанаси, м. „До село“,, общ. Велико Търново, съгласно Предварителен 

договор от 16.11.2018 г. и съгласувана на 02.10.2020 г. водоснабдителна схема от „ВиК 

Йовковци“ ООД. 

 

На основание чл. 215 от ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен 

срок от обнародването му в „Държавен вестник", чрез Великотърновски общински 

съвет пред Великотърновския административен съд. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Декларация против спиране 

изграждането на АМ РУСЕ – ВЕЛИКО ТЪРНОВО, Вх. № 2335/10.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Декларация против спиране 

изграждането на АМ РУСЕ – ВЕЛИКО ТЪРНОВО, Вх. № 2335 от 10.08.2022 г. 

ПК по ИВ, ПК по УТТП, ПК по ПГОБК не приемат декларацията. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н ПЛАМЕН ПЕТРОВ: Аз и на комисия го казах: първо, няма го 

правителството на Кирил Петков; второ - магистралата не е започнала да се изгражда, 

тъй че какви декларации да приемаме против спиране изграждането на нещо, което не 

е започвало. Според мен това е абсолютен популизъм и глупост. 
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Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Да, наистина тази декларация предизвика широко 

обсъждане в комисиите на Общинския съвет. Ние сме в една алогична ситуация и за 

да не стигне тази алогична ситуация да не подкрепим изграждането на пътя и 

същевременно да не говорим за спиране на нещо, което не е спирало никога, затова 

предлагам една редакция в текста на декларацията. Редакцията сме я съгласували с 

вносителите на предложението и сега, ако искате, да ви запозная с редактирания текст 

на декларацията, която предлагаме да подкрепи Общинският съвет. Смисълът на тази 

редакция е да потвърди волята и желанието на гражданите на Община В. Търново, че 

този път трябва да бъде изграден, защото е важен за общината.  

Декларация на Великотърновски общински съвет. 

Ние, общинските съветници на Община Велико Търново настояваме да 

продължи изграждането на скоростен път „Русе - Велико Търново“. 

Призоваваме Министерския съвет на Република България да предприеме 

спешно необходимите действия за възлагане на предвидените изпълнителни 

процедури и дейности по изграждането на пътя в предвидените от закона срокове. Тази 

пътна артерия е част от международен коридор № 9 и има изключително значение, 

както за икономическото развитие на района, така и за здравето и безопасността на 

хилядите пътуващи ежедневно в това направление граждани. 

За нас, като представители на великотърновската общественост, е 

недопустимо след положените дългогодишни усилия по проучване, подготовка и 

проектиране, да бъде забавяно изграждането на този важен за страната 

инфраструктурен обект, особено когато за това не се посочват никакви конкретни и 

основателни причини. 

Всеки ден съществуващият шосеен път, който е морално и технически 

остарял и не отговаря на изискванията за безопасно пътуване, създава предпоставки за 

застрашаване живота и здравето на всеки от участниците в движението. 

Ето защо, ние смятаме неоправданото забавяне на строителството най-

малкото за неморално, а по този повод могат да бъдат употребени с основание и много 

по-тежки квалификации. 

Уважаеми г-н Министър-председател, уважаеми членове на Министерския 

съвет на Р България, настояваме спешно да бъде разгледан поставеният от нас 

неотложен проблем с изграждането на високоскоростен път „Русе-Велико Търново“ и 

без забава да бъде намерено неговото решение! 

Г-жа ЕЛЕНА ЧАМУРКОВА: Моята реплика е и към вносителя, и към 

редакцията.  

Докато не ни покажете работен документ или заповед, че това нещо е 

спряно, аз ще считам, че заблуждавате обществеността. Покажете ми такъв документ! 

И второ: като адресираме до министър-председателя и до кабинета, нали си 

даваме сметка, че имаме служебно правителство и го натоварваме с неща, които не са 

свойствени. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: В редакцията се казва: „да продължи 

изграждането“. То е започнато, има процедури. Т.е., никой не казва, че е спряно - 

първо. Ние просто настояваме, че това е важен път за В. Търново и трябва да бъде 

направен.  
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И второто - никакво значение няма кой е министър-председателят. Може 

днес да е еди-кой си, утре да е Кирил Петков, тази декларация влиза при него и той 

трябва да се съобрази с мнението на обществеността. Няма значение служебен или 

неслужебен, процедурите си вървят, той си изпълнява задълженията по процедурите, 

които вървят. Той може да бъде служебен премиер още шест месеца. Това означава ли, 

че всички процедури в държавата трябва да спрат?  

Г-н ЕВГЕНИ КОЕВ: Мисля, че вече всички са се успокоили и могат да 

слушат с разбиране.  

Когато се говори за популизъм, най-хубаво ми е хора, които не са наясно, 

нямат идея за какво става въпрос,  ей тъй, защото им е щукнало нещо, да излизат и да 

се изказват, да дават мнения и квалификации. За ВМРО, за нас най-малкото може да 

се каже, че сме популисти. И ние сме го доказали с времето, аз съм го доказал с всичко, 

което съм правил досега. Ако търсите популисти, огледайте се около Вас! Дотук с 

популизма.  

Важният въпрос, с който може би някои не са се запознали - дали е 

започнало, или не е започнало нещо. Процедурите, ако не бъркам, продължават вече 

четири години; ако не са и повече; по изграждане на този скоростен път или 

автомагистрала - как ще го наречем, няма значение. Започнало ли е? Да, започнало е. 

Спряло ли е? Един бивш министър-председател се похвали по телевизията с това, че 

той го е спрял. Аз използвах неговата думичка. Ако не сте доволни – справка 

националните медии. Дали е направена първата копка? Физически още не е, но е 

спряна процедурата.  

Уважаеми колеги, това е един от капаните, който беше заложен на всички 

нас, защото е извършена първата процедура по приемане на изпълнители и след това 

на тези изпълнители не е възложено изпълнението на първите два етапа от 

изграждането на пътя. Какво ще рече това? Ако няма договор за изпълнение до три 

месеца, откакто са избрани тези изпълнители, този договор може да не се състои. 

Цялата процедура по избор на изпълнители трябва да започне отначало, което означава 

още минимум две години забавяне на началото на физическото изграждане. Само за 

последния месец ние видяхме колко струваше това нещо. И това е риск за всеки един 

от нас, защото всеки пътува по този път.  

Да, може би нашата община е най-малко засегната, ако гледаме от днешна 

гледна точка колко селища имаме на пътя от В. Търново до Русе, но даваме ли си 

сметка, че ако не бъде изграден или забавен този проект, нашият град ще бъде 

изолиран, ако 5-10 години по-рано бъде направена магистрала „Хемус“? Ако няма 

скоростен път, кой ще слезе от АМ  „Хемус“ да дойде до В. Търново? Даваме ли си 

сметка за това?  

Аз мисля, че като хора, които сме натоварени да представяме търновската 

общественост, трябва да защитаваме нейните интереси. Предложих на предната сесия 

да бъде предложен текст. Искам да заявя, че нямаме нищо против сегашната редакция. 

Важното е всички ние да имаме позицията, да настояваме, защото това е от 

първостепенен интерес за всички – за гражданите и за град В. Търново. 

 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: На сайта на АПИ е достатъчно добре 
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обяснено, че в момента тече процедурата. Има си процедура, тече си. Изтекъл е 10-

дневният срок - на 19 юли до 29. Сега е краят на август, нищо не се движи по тази 

процедура. Т.е., нашата работа е да кажем: „Продължете работата си!“; нищо повече. 

Ние не казваме, че са спрели, че са лоши, че са престъпници, ние казваме, че за нас е 

важно и го гласуваме като важен обект за нас. Един месец нищо не се прави. Съгласен 

съм - смяна на правителство и т.н., на нас какво ни пречи да кажем, че трябва да се 

направи това нещо.  

И само една поправка в текста, който г-н Иванов даде: виждам, че в текста 

на АПИ е написано „автомагистрала“, а не „скоростен път“, т.е., процедурата е за 

Обществена поръчка за проектиране и строителство на път 75,6 км от АМ „Русе-В. 

Търново“.  

Не виждам лошо в това да им светне лампичката, че за нас е важно. 

Г-н КРАСИН КАРАКОЦЕВ: По първата декларация, която ни беше 

представена, аз имах много забележки и се радвам, че г-н Иванов е предложил такава 

редакция, но в същото време ме притеснява една дума, повторена няколко пъти. 

Предлагам да отпадне от декларацията, където пише: „необосновано забавяне“, защото 

забавянето не е необосновано. Има спиране на процедурата, която е за едната от 

обществените поръчки. Държавата обжалва една от обществените поръчки, защото 

там има някакъв проблем, затова държавата обжалва. Това не е необосновано. Така 

излиза все едно, че ние каквото и да правим, дали е законно, дали е незаконно, трябва 

да продължи да се строи.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласен ли сте да отпадне целият 

абзац: 

„Ето защо, ние смятаме неоправданото забавяне на строителството най-

малкото за неморално, а по този повод могат да бъдат употребени с основание и много 

по-тежки квалификации“. 

Ще прочета целия текст: 

Ние, общинските съветници на Община Велико Търново настояваме да 

продължи изграждането на АМ „Русе - Велико Търново“! 

Призоваваме Министерския съвет на Република България да предприеме 

спешно необходимите действия за възлагане на предвидените изпълнителни 

процедури и дейности по изграждането на пътя в предвидените от закона срокове. Тази 

пътна артерия е част от международен коридор № 9 и има изключително значение, 

както за икономическото развитие на района, така и за здравето и безопасността на 

хилядите пътуващи ежедневно в това направление граждани. 

За нас, като представители на великотърновската общественост, е 

недопустимо след положените дългогодишни усилия по проучване, подготовка и 

проектиране да бъде забавяно изграждането на този важен за страната 

инфраструктурен обект. 

Всеки ден съществуващият шосеен път, който е морално и технически 

остарял и не отговаря на изискванията за безопасно пътуване, създава предпоставки за 

застрашаване живота и здравето на всеки от участниците в движението. 

Уважаеми г-н Министър-председател, уважаеми членове на Министерския 

съвет на Р България, настояваме спешно да бъде разгледан поставеният от нас 
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неотложен проблем с изграждането на АМ „Русе-Велико Търново“ и без забава да бъде 

намерено неговото решение! 

Ще подложа прочетения текст на декларацията. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева-Тодорова: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Чолаков: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Евгени Коев: За 

15. Елена Чамуркова: За 

16. Жельо Желев: За 

17. Иван Александров: За 

18. Йорданка Стефанова: За 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мариян Арабаджиев: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Стоян Витанов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

32. Якоб ван Бейлен: За 

 

Мирослав Трифонов обяви, че гласува „за“. 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1084 

 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и Правилника за организацията и 

дейността на Великотърновски общински съвет и неговите комисии и за 
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взаимодействието му с общинската администрация, Великотърновски общински 

съвет: 

Приема декларация за продължаване изграждането на АМ РУСЕ – 

ВЕЛИКО ТЪРНОВО. 

 

ДЕКЛАРАЦИЯ НА ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

Ние, общинските съветници на Община Велико Търново настояваме да 

продължи изграждането на автомагистрала Русе – Велико Търново.  

Призоваваме   Министерския съвет на Република България да предприеме 

спешно необходимите действия за възлагане предвидените изпълнителни процедури и 

дейности по изграждане на пътя в предвидените в закона срокове. Тази пътна артерия 

е част от международен коридор №9 и има изключително значение както за 

икономическото развитие на района, така и за здравето и безопасността на хилядите 

пътуващи ежедневно в това направление граждани.   

За нас, като представители на великотърновската общественост, е  

недопустимо след положените дългогодишни усилия по проучване, подготовка, 

проектиране да бъде забавяно изграждането на този важен за страната ни 

инфраструктурен обект. 

Всеки ден съществуващият шосеен път, който е морално и технически 

остарял и не отговаря на изискванията за безопасно пътуване, създава предпоставки за 

застрашаване живота и здравето на всеки от участниците в движението. 

Уважаеми г-н министър–председател, уважаеми членове на Министерски 

съвет на Р. България,  

Настояваме спешно да бъде разгледан поставеният от нас неотложен 

проблем с изграждането на автомагистрала Русе – Велико Търново и без забава да бъде 

намерено неговото решение.  

 

ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Декларация по казуса „Кроношпан“, Вх. 

№ 2336/10.08.2022 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Декларация по казуса „Кроношпан“, 

Вх. № 2336 от 10.08.2022 г. 

ПК по ЗГОС, ПК по УТТП, ПК по ПГОБК приемат декларацията заедно със 

следните допълнения:  

- в края на т. 2 да се добави следният текст: "...включително монтиране на 

електронно табло пред административната сграда на Община Велико Търново"; 

- да се добави т. 3 - "Изискване към Кроношпан да монтира пречистващ 

електрофилтър." 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Ще започна с малко хронология. Както предходния 

път г-н Спирдонов ни опресни паметта, през 2016 г. Общинският съвет излиза с 

декларация за поставяне на допълнителни съоръжения за гарантиране чистотата на 

въздуха от „Кроношпан“. Това е свързано с процедурата за ОВОС. Това наше искане 

не е изпълнено. Не са предприети никакви действия и стъпки и се преминава към 
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процедура за комплексно разрешително, която, пак подчертавам, не е в ръцете на който 

и да е местен орган от община В. Търново.  

След това на заседание през февруари 2022 г. пак обсъждахме този въпрос 

и на въпрос на колега уточнихме, че процедурата е свързана с това комплексно 

разрешително, т.е., компетентен орган е министърът на околната среда и водите, 

съответно – неговите териториални структури. През юли месец обсъждахме пак този 

въпрос, тогава пак коментирахме казуса с комплексното разрешително и тогава 

възникна идеята на г-жа Чамуркова за изготвяне на такава декларация.  

Като логично развитие на това общо желание на Общинския съвет ние 

предложихме това текст на декларация, който беше представен на всички общински 

съветници. Този текст на декларацията е сведен до вниманието на всеки един от 

колегите, за да може да се произнесе по същество по този текст.  

И сега ще обвържа тази точка със следващата допълнителна точка от 

дневния ред. Казусът за референдума, свързан с „Кроношпан“ в община Бургас е 

засягал същата тема за чистотата на въздуха в община Бургас, по-конкретно - в града. 

Тогава, когато общинските съветници, съответно инициативната група, съответно - 

групата, която трябва да изготвя въпросите за референдума, са стигнали до изготвяне 

за референдум, това което те като основно действие, като въпрос на референдума са 

произвели, е: „Трябва ли Общината да предприеме допълнителни мерки за 

ограничаване замърсяването на въздуха?“. Това е формулираният в община Бургас 

въпрос, който все пак не е стигнал до референдум. Затова аз считам, че тази декларация 

по същество прави това, което те са искали тогава. Те са искали да има някакъв тип 

действия и мерки, които да завишат изискванията и критериите за чистотата на 

въздуха. Тогава те са поставили този въпрос за референдум - дали общината трябва да 

предприеме някакви действия.  

В момента ние с тази декларация, целият Общински съвет, предприемаме 

това действие, тъй като решението на Общинския съвет ще предприеме подобно 

решение за приемане на декларация, която да сезира компетентните органи, за да 

предприемат мерки и действия по повод на комплексното разрешително. Пак 

подчертавам, че всички норми са в ръцете на органа, който е издал и контролира 

комплексното разрешително. Затова идеята е да подкрепим като Общински съвет тази 

идея, която ще бъде надградена съответно със следващата точка за референдума, но 

всъщност с тази декларация ще изпълним част от това, което би се случило като 

продукт на референдум, затова призовавам всеки от нас да подкрепи текста на 

декларацията. 

Г-жа ЕЛЕНА ЧАМУРКОВА: И аз ще подкрепя декларацията. Бих си 

приготвила малко по-друго изказване, но благодаря за коректността на г-н Иванов! 

Припомням, че тази идея беше и моя, и наша.  

Знаете ли какво бих направила? За да няма обвинения в популизъм, понеже 

вие ме изпреварихте в реализирането на тази декларация, бих поканила коректно 

всички председатели на групи или представители, да бъдем вносители, да не се 

приписва тази инициатива от нито една политическа сила.  
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Другото, което искам да Ви кажа, че очевидно използвате „първият по 

време, първият по право“, но не е много добра политика това.  Благодаря за 

коректността! 

Не виждам вносителя, колегата от СДС отсъства, но това си е Ваш проблем.  

Ще подкрепя декларацията и призовавам всички да го направим! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: „Първият по време, първият по право“ 

- Общинският съвет през 2016 г., г-жо Чамуркова. Вие може би не сте следили тогава 

внимателно, какво е решението на Общинския съвет, но това е друг въпрос. 

Общинският съвет си има дългосрочна политика по защитаване живота и здравето на 

гражданите на В. Търново и тук не се състезаваме кой ще напише първи материал във 

вестника, а кой ще защити здравето на гражданите. Това е нашата работа и това го 

правим целенасочено. Тук целта въобще не е кой го е внесъл пръв и кой втори. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: От името на нашата група заявяваме, че ние 

ще подкрепим така внесената декларация с този текст поради една много проста и 

елементарна причина: ние подкрепяме всяко едно усилие, било то от някоя 

институция, група, заинтересована група с проблема, която иска да разреши огромния 

проблем, който вече дълги години е на територията на община В. Търново.  

Г-н ДРАГОМИР ЙОСИФОВ: Аз само искам да допълня едно нещо и то 

е, че в ПК по УТТП /тук става въпрос за общата декларация/ още там се обединихме 

върху идеята, че декларацията е обща. Всички колеги от различните политически 

групи си дадоха техните предложения, които безусловно бяха вписани и добавени към 

въпросната декларация, което доведе до настоящото единодушно решение от всички. 

Г-н ДИМИТЪР ЧОЛАКОВ: Уважаеми колеги, искам да ви благодаря от 

свое име за това, че наистина по този проблем – „Кроношпан“, виждам една посока, в 

която всички се опитваме да разсъждаваме. Искам да Ви призова за това: да спрем с 

това състезание - кой бил първи по време, кой написал текста, кой вкарал декларация, 

кой предложил нещо друго.  

Искам да ви уверя в това, че датчиците отчитат занижени стойности 

напоследък. Факт е, че камерите, които са около „Кроношпан“ и го наблюдаваме, ясно 

показват: „Кроношпан“ са се побъркали да мият. Казвам ви го не за друго, а за да бъдем 

убедени в това, че когато се съберем като мнение и посока, ефектите са налице. И да 

не се притесняваме от това, колко милиона е инвестицията, а да накараме този 

инвеститор да пази нашия живот и нашето здраве. 

Г-н ЕВГЕНИ КОЕВ: Днес все повече съм доволен, че съм част от 

Общинския съвет, защото виждам до този момент, въпреки някои опити, и решения в 

правилната посока. Наистина, когато сме заедно, тогава можем да решаваме 

проблемите на гражданите и на нашия град; нещо, което го нямаше преди две-три 

заседания на Общинския съвет, когато също ви предложихме една изключително 

важна декларация. Тогава някои ми обясняваха след това, че те били „против“, защото 

просто било политика. Проблемите на хората не се решават с „просто политика“ и с 

гласуване на инат и „против“, а с търсене на консенсуса и правилните решения.  

Ние, от Група „ВМРО“ също подкрепяме декларацията, защото това е един 

изключително важен въпрос за град В. Търново и за великотърновци, който трябва да 

бъде решен. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване допълнението, 

предложено от ПК по ЗГОС, ПК по УТТП и ПК по ПГОБК:  

- в края на т. 2 да се добави следният текст: "...включително монтиране на 

електронно табло пред административната сграда на Община Велико Търново"; 

- да се добави т. 3 - "Изискване към „Кроношпан“ да монтира пречистващ 

електрофилтър." 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева-Тодорова: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Чолаков: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Евгени Коев: За 

15. Елена Чамуркова: За 

16. Жельо Желев: За 

17. Иван Александров: За 

18. Йорданка Стефанова: За 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мариян Арабаджиев: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Пламен Петров: За 

27. Росен Иванов: За 

28. Светослав Дермански: За 

29. Стефан Антонов: За 

30. Стоян Витанов: За 

31. Тихомир Нанев: За 

32. Тодор Тодоров: За 

33. Христо Стоев: За 

34. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 34 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване цялата 

декларация с така направената промяна. 
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Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Чолаков: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Евгени Коев: За 

14. Елена Чамуркова: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Йорданка Стефанова: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Арабаджиев: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Светослав Дермански: За 

28. Стефан Антонов: За 

29. Стоян Витанов: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Тодор Тодоров: За 

32. Христо Стоев: За 

33. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1085 

 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

приема Декларация със следния текст: 

 

До Министерски съвет на Република България 

 

До Министерство на околната среда и водите 
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До Изпълнителна агенция по околна среда 

 

С копие до: 

 

Президента на Република България 

 

Областен управител на Област Велико Търново 

 

Регионална инспекция по околна среда и води – Велико Търново 

 

Омбудсман на Република България 

 

Представителство на Европейската комисия в България 

 

 

Държавата да влезе в ролята си по казуса „Кроношпан“ 

 

 

Уважаеми дами и господа,  

 

От години във Велико Търново съществува проблем с влиянието на 

производствената дейности на завода за МДФ-плоскости на „Кроношпан България“ 

върху чистотата на въздуха в старопрестолния град и здравето на жителите.  

Законодателната уредба е ясна – държавата чрез Министерството на 

околната среда и водите и Изпълнителната агенция по околна среда, следва да влезе в 

ролята си и да предприеме мерки. 

 

В интерес на обективната истина е да се припомни, че:  

 

Още през юли 2016 година, когато „Кроношпан България“ заявяват 

намеренията си за увеличаване на производството в завода си във Велико Търново, и 

Община Велико Търново, и Великотърновски общински съвет представят и гласуват 

отрицателно становище по процедурата за оценка въздействието върху околната среда 

– т.нар. ОВОС.  

 

Поискали сме следните мерки, които са валидни и днес и които дават 

същината на решението по казуса: 

 

1. Допълнително намаляване на емисиите на вредни вещества, прах и 

вещества, отделящи миризми с прилагане на най-добрите налични техники за 

пречистване; 

2. Поставяне на системи за непрекъснат мониторинг на изпускащи 

устройства и достъп в реално време до данните от тези системи, включително 
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монтиране на електронно табло пред административната сграда на Община Велико 

Търново; 

3. Изискване към „Кроношпан България“ ЕООД да монтира пречистващ 

филтър. 

 

Пред Изпълнителната агенция по околна среда Община Велико Търново 

отправи искане да се предвиди разполагането на автоматичен пункт за контрол 

качеството на атмосферния въздух.  

Единственият компетентен орган, в чиито законови правомощия е 

изпълнението на нашите искания и приемането на по-строги норми за вредни емисии 

относно производствената дейност на предприятия с комплексно разрешително, 

какъвто е случаят с „Кроношпан“, е Изпълнителната агенция по околна среда.  

 

Процедурата е описана в чл. 9, ал. 7 от Закона за чистотата на атмосферния 

въздух. 

Допълнителна яснота внасят разпоредбите на чл. 123, ал. 3 и чл. 124, ал. 2 

и ал. 5 от Закона за опазване на околната среда.  

Компетентният орган – в случая Изпълнителна агенция по околна среда, 

при необходимост, по свое искане и инициатива, а и при наличие на значително 

замърсяване, преразглежда и актуализира условията на разрешителното и поставя по-

строги стойности на показателите, описващи прилаганата техника.  

 

Уважаеми дами и господа, 

 

Предвид гореописаното и с оглед на факта, че държавата е издала 

Комплексното разрешително за „Кроношпан България“ ЕООД, то тя да влезе в ролята 

си, да се възползва от законовите си правомощия и чрез компетентния орган – ИАОС,  

да следи за действията на „Кроношпан“ и да пази здравето на жителите на Велико 

Търново. 

Запазваме си правото на последващи действия при незачитане мнението на 

великотърновската общественост.  

Настояваме държавата чрез компетентния орган да ни информира за 

последващите си действия, както ние си запазваме правото да дишаме.  

 

С уважение: 

Великотърновски общински съвет 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Избиране на работна група, 

която да изработи въпросите за местен референдум относно "Влиянието върху 

общественото здраве и околната среда в община Велико Търново от дейността на 

"Кроношпан България" ЕООД. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Избиране на работна група, която да 

изработи въпросите за местен референдум относно "Влиянието върху общественото 
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здраве и околната среда в община Велико Търново от дейността на "Кроношпан 

България". 

Давам думата на вносителя. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Трябва да си призная, че си бях подготвила 

много аргументи, статистика, примери за това откога има местни референдуми в 

България, на какви теми са били, кои са били успешни и т.н. Мисля да спестя засега 

тази информация, защото някак усещам, вие ми давате достатъчно сигнали да вярвам, 

че може би ще се обединим и вие ще подкрепите това предложение все пак да 

стартираме процедурата. Затова към момента ще спестя времето на всички ни, поне 

засега, и ще премина направо към предложението за проект за решение: 

Великотърновският общински съвет реши:  

Избира работна група, която да изработи въпросите за местен референдум 

относно "Влиянието върху общественото здраве и околната среда в община Велико 

Търново от дейността на "Кроношпан България" ЕООД в състав: по един представител 

на всяка група общински съветници, един представител на отдел „Околна среда“ в 

Община В. Търново, един юрист, един представител на РИОСВ.  

Работната група има право да привлича външни експерти от 

неправителствения сектор в сферата на екологията и общественото здраве за всякакъв 

тип консултации. 

След като направихме консултации с останалите групи, ще ви представя и 

поименния състав на работната група.  

Срокът започва да тече, ако вземем решението днес, до следващото 

заседание на Общинския съвет, като тук, ако работната група не може да се справи в 

рамките на това, да си удължи времето с още един месец.  

За председател на работната група предлагам председателя на 

Великотърновския общински съвет. След консултации с отделните групи – като 

представители на всяка една група: от Групата на ГЕРБ – г-н Росен Иванов, от Групата 

на БСП – Валерия Дончева, от Групата на БДО – Пламен Петров, от Групата на 

„Демократична България“ – Елена Чамуркова, от ВМРО – Деян Куздов и от Групата 

„ДПС и „Алтернатива на гражданите“ – Светослав Дермански.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението: 

„Избира работна група, която да изработи въпросите за местен референдум 

относно "Влиянието върху общественото здраве и околната среда в община Велико 

Търново от дейността на "Кроношпан България" ЕООД в състав: председател – 

Венцислав Спирдонов; членове: Росен Иванов, Валерия Дончева, Пламен Петров, 

Елена Чамуркова, Деян Куздов и Светослав Дермански; един представител на Община 

В. Търново, отдел „Околна среда“, един представител от РИОСВ – В. Търново, един 

представител от РЗИ – В. Търново, с юридическо съдействие от Община Велико 

Търново. 

Работната група може да привлича външни експерти. 
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Срокът за работа е до един месец, при необходимост се увеличава се 

увеличава с още един месец“. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева-Тодорова: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Чолаков: За 

13. Евгени Коев: За 

14. Елена Чамуркова: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Пламен Петров: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Светослав Дермански: За 

25. Стефан Антонов: За 

26. Стоян Витанов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

30. Якоб ван Бейлен: За 

Драгомир Йосифов, Тодор Тодоров, Михаил Михалев и Георги Недев 

заявиха, че гласуват „за“. 

Предложението беше прието с 34 „за“, „против“ няма“, „въздържал се“ 

няма. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1086 

 

 1. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 20, ал. 1, т. 

20 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет избира работна група за изработване 

на въпросите във връзка с произвеждане на местен референдум относно „Влиянието 

върху общественото здраве и околната среда в община Велико Търново от дейността 

на „Кроношпан България“ ЕООД“, в състав: 
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Председател:  

Венцислав Спирдонов – председател на Великотърновски общински съвет 

Членове: 

- Росен Иванов – общински съветник от група „ГЕРБ“ 

- Валерия-Тереза Дончева – общински съветник от група „БСП за 

България, АБВ и Движение 21“ 

- Елена Чамуркова – общински съветник от група „Демократична 

България-обединение“ 

- Деян Куздов – общински съветник от група „ВМРО-БНД“ 

- Пламен Петров – общински съветник от група „БДО“ 

- Светослав Дермански – общински съветник от група „Либерално-

демократична алтернатива на гражданите“ 

- 1 /един/ представител от Община Велико Търново, отдел „Околна среда“ 

- 1 /един/ представител от РИОСВ – Велико Търново 

- 1 /един/ представител от РЗИ – Велико Търново 

с юридическо съдействие, осигурено от Община Велико Търново.  

Работната група може да привлича външни експерти. 

 

2. Срок за работа на работната група – до 1 /един/ месец. При необходимост 

срокът може да бъде увеличен с още 1 /един/ месец. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 11.15 часа. 

 

 

 

 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  

ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 

 

РОСЕН ИВАНОВ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 

КАЛИНА ШИРОКОВА 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 

ЮЛИЯ ТОНКОВА 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 

ТОДОР ТОДОРОВ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

 

ПРОТОКОЛИРАЛ: 

         /М. Филипова/ 


